
Zpravodajský magazín | ročník 14 | číslo 12 | úterý 22. září 2020 | ZDARMA

ČTĚTE 
KAŽDÝ DEN 

ČERSTVÉ 
ZPRÁVY NA
zrcadlo.net

PŘIPRAVILI JSME PRO VÁS SPECIÁLNÍ 
PŘEDVOLEBNÍ PŘÍLOHU - čtěte na stranách 5 až 9

Pamětní hrníčky 
zdobí historické 
motivy města

BLANSKO - U příležitosti městské 
sousedské slavnosti Zažít Blansko ji-
nak byl v informační kanceláři města 
Blanska Blanka zahájen prodej nových 
suvenýrů. Ve spolupráci s blanenským 
galeristou Pavlem Svobodou vznikne 
série dvanácti hrníčků s motivy z his-
torie města. Na historických pohled-
nicích jsou zobrazeny hlavní paměti-
hodnosti města, jako je radnice, kostel 
sv. Martina, zámek nebo kino, ale také 
několik celkových pohledů na město z 
různých období.

Hrnky nebude možné koupit najed-
nou, budou do prodeje uvolňovány po-
stupně. Vždy k 15. dni každého měsíce 
po celý následující rok se tak v Blan-
ce objeví hrneček s novým motivem. 
„Hrnky jsme se rozhodli pojmout jako 
limitovanou edici, od každého druhu 
vydáme pouze padesát číslovaných 
kusů,“ vysvětluje Pavel Svoboda, který 
hrnky do informační kanceláře dodává.

První z hrníčků v edici, který si 
můžete nyní v informační kanceláři 
koupit, zobrazuje historickou radnici 
z roku 1904. Hrnky jsou prodávány v 
kartonové krabičce a stojí 145 korun.

 Martina Hejčová
 Foto www.blansko.cz
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Silnice 43 má jasnou trasu 
přes Brno a dále na sever

REGION - Ve čtvrtek 17. září krajští zastupitelé schvá-
lili Aktualizaci Zásad územního rozvoje Jihomoravského 
kraje. To znamená, že už je definitivně daná trasa rych-
lostní silnice 43 v úseku od dálnice D1 přes Brno a dále 
na sever.

„Dnešnímu odsouhlasení zastupiteli předcházel něko-
likaletý proces, tým odborníků vypracoval územní stu-
dii, která doporučila, kterým koridorem vést silnici 43, 
z dokumentu jsme také mohli posoudit, zda potřebujeme 
jihozápadní tangentu a v kterých místech napojit území 
od Černovické terasy k Holubicím na D1. Jsem rád, že 
se podařilo dodržet původně navržený časový harmono-
gram a s celým týmem jsme tento dokument přivedli až k 
jeho schválení. Jihomoravský kraj tímto splnil svůj úkol 
a další už je na Ředitelství silnic a dálnic ČR, které může 
začít tyto stavby projekčně připravovat,“ uvedl náměstek 
hejtmana Martin Maleček.

Do předem stanoveného procesu schvalování a pro-
jednávání tohoto důležitého dokumentu vstoupil v břez-
nu vládou vyhlášený nouzový stav. Proto padlo v úvodu 
května rozhodnutí, že veřejné projednání bude provedeno 
formou vzdáleného přístupu. S dotazy se připojilo několik 
desítek občanů. Celkově se tohoto veřejného projednání 
účastnilo přes pět set občanů.

„Vyslechli jsme všechny námitky, připomínky a argu-
menty, které byly k tomuto dokumentu vzneseny. Jsem 
přesvědčený, že pořizovatel, tedy krajský úřad, udělal vše 
pro to, aby byla aktualizace zásad územního rozvoje zpra-
cována přesně podle všech platných zákonných norem,“ 
uzavřel hejtman Bohumil Šimek.

Trasa komunikace 43 povede od dálnice D1 stopou bys-
trckou a jižním obchvatem Kuřimi dále na sever. Další prá-
ce je teď už na Ředitelství silnic a dálnic ČR, které může 
začít s projekční přípravou této stavby. Radim Hruška

V sobotu 19. září zasahovali záchranáři u dopravní nehody dvou osobních vozidel na silnici I/19 mezi Rozsečí nad Kun-
štátem a Hodonínem u Kunštátu. Na místě byly tři zraněné osoby. Hasiči poskytovali první pomoc a jednu osobu museli z 
vozidla vyprostit. Od 13.23 hodin byla silnice č. I/19 uzavřena. Hasiči provedli také protipožární opatření a uklidili vozov-
ku.  Ve 14.28 hodin byl provoz na silnici č. I/19 obnoven jedním pruhem.  (hrr), foto HZS JmK Více fotek na zrcadlo.net

Fotbalisté Ráječka poskočili v tabulce 
krajského přeboru na druhé místo

REGION - V sedmém kole krajské-
ho přeboru fotbalistů jeli oba zástupci 
našeho okresu do Brna, mnohem vese-
leji se vrátil celek Ráječka.

Krajský přebor
Sparta Brno - Boskovice 2:1 (2:0), 

4. Přichystal, 41. Traore - 81. Skácel.
Boskovice: Bednář - Němec (75. 

Skácel), Cichra, Dračka (43. Černý), 
Fadrný, Pokorný (46. Novák), Daněk, 
Paděra, Minx, Hlaváček (65. Havel-
ka), Stara.

Utkání bylo soubojem o první místo 
a vítězně z něho vyšel domácí tým. Už 
ve čtvrté minutě se po rohovém kopu 
dostal na hranici velkého vápna k míči 
Přichystal a polovysokou střelou ote-
vřel skóre utkání. 

Čtyři minuty před koncem první 
půle dobře vyřešil rychlý útok Trao-
re, hosté dokázali odpovědět až devět 
minut před koncem přízemní střelou 
Skácela.

Už ve 38. minutě se domácímu cel-
ku zranil brankář a na jeho místo na-
stoupil teprve šestnáctiletý náhradník, 
deset minut po začátku druhé půle stří-
dal Traore, ale hosté nedokázali svoji 
územní převahu využít. Gólová stře-
la Skácela byla jejich jedinou střelou 

mezi tři tyče a tak se dá říci, že domácí 
celek vyhrál zaslouženě.

Svratka Brno - Ráječko 1:3 (0:1), 
50. Kroupa - 30. Kropáček, 66. Zou-
har, 75. Sedlák.

Ráječko: Němeček - Maňoušek, Vrá-
nek, Kropáček, Zouhar (82. Horáček), 
Sedlák, Bokůvka, Souček (60. Keprt 
R.), Šíp, Pořízek (68. Lidmila), Keprt D.

Ve vyrovnané první půli se stří-
daly útočné akce na obou stranách. 
Jedinou branku viděli diváci ve 30. 
minutě, když se přízemní střelou 
z dobrých dvaceti metrů prosadil 
Kropáček.

Krátce po zahájení druhé půle vy-
rovnal po přímém kopu hlavou Krou-
pa, v 65. minutě nedali domácí tutovku 

a z protiútoku poslal Zouhar Ráječko 
do vedení. O deset minut později dlou-
hý nákop Bokůvky propadl za domácí 
obranu a Sedlák doklepl míč do brány.

Ráječko tak vybojovalo tři body a 
posunulo se v tabulce. 

Další výsledky 7. kola: Bosonohy - 
Líšeň B 1:0, Moravská Slavia - Krum-
víř 0:3, Moravský Krumlov - Ivančice 
1:3, Mutěnice - Ratíškovice 1:2, Bys-
trc-Kníničky - Kuřim 1:0, Rousínov - 
Bohunice 4:0.
 1.  Sparta Brno  7 6 0 1 22:7 18
 2.  Ráječko  7 5 0 2 16:7 15
 3.  Krumvíř  7 4 1 2 19:11 13
 4.  Bohunice  7 4 1 2 14:10 13
 5.  Boskovice  7 4 1 2 11:7 13
 6.  Ivančice  7 4 1 2 15:14 13
 7.  Svratka Brno  7 4 0 3 15:15 12
 8.  Líšeň B  7 3 2 2 11:5 11
 9.  Ratíškovice  7 3 1 3 9:13 10
 10.  Mutěnice  7 2 2 3 8:8 8
 11.  Kuřim  7 2 2 3 10:11 8
 12.  Mor. Slavia  7 2 1 4 9:13 7
 13.  Bosonohy  7 2 1 4 6:13 7
 14.  Rousínov  7 1 2 4 7:11 5
 15.  Bystrc-Kníničky  7 1 1 5 4:17 4
 16.  Mor. Krumlov  7 1 0 6 8:22 3

V osmém kole hostí Boskovice 
Rousínov a Ráječko hraje v Líšni.

 Text a foto Lubomír Slezák

Hraběnka Cup má za sebou další ročník
REGION - Třetím závodem Horní 

Lhota - Petrovice uzavřel už svůj 21. 
ročník seriál běhů do vrchu Hraběnka 
cup. Ten byl v letošním roce ze zná-
mých důvodů složen pouze ze tří závo-
dů, neboť se běžela jen jeho podzimní 
část.

Vítězem prvního běhu Ráječko - Pe-
trovice se stal junior Michal Dobrov-
ský (Biatlon Blansko), druhý závod 
Skalní mlýn - Macocha ovládl také 
junior Marek Effenberger (VSK Uni 
Brno/Blansko), na nejvyšší stupeň 
v závěrečném klání se postavil opět 
Michal Dobrovský. Ale protože se do 
celkového hodnocení počítaly všech-
ny tři závody a Dobrovský druhý vy-
nechal, v celkovém hodnocení skončil 
až ve druhé desítce.

Nejlepší ženou seriálu byla juni-
orka Tereza Charvátová (Elite Sport 
Boskovice), která vyhrála všechny tři 
závody.

Konečné pořadí
Junioři: 1. Martin Kolář (Biatlon 

Blansko), 273,9 b/3 závody, 2. Michal 
Dobrovský 192,5/2, 3. Jakub Kabrhel 
(Biatlon Blansko), 166,7/2, 4. Kryš-
tof Kroupa (AK Blansko Dvorská), 
139,5/2, Marek Effenberger 94,1/1. 

Muži: 1. Petr Beneš (Blansko), 
263,1/3, 2. Ondřej Buš (Ráječko), 
247,8/3, 3. Pavel Novák (Suchdol), 
213,0/3, 4. Ondřej Fiala (Boskovice), 
161,5/2, 5. Ondřej Menšík (Bosko-
vice), 147,2/2. Veteráni 1: 1. Stani-
slav Široký (AK Blansko Dvorská), 
264,8/3, 2. Tomáš Jančík (Elite Sport 
Boskovice), 258,9/3, 3. Vítězslav Ne-
čas (Fénix Sport Blansko), 258,4/3. 4. 
Josef Weis (Elite Sport Boskovice), 
229,7/3, 5. Jan Macura (Horizont Kola 
Novák Blansko), 215,2/3. Veteráni 2: 
1. Martin Šperka (Minerva Boskovi-
ce), 260,4/3, 2. Pavel Bachratý (Blan-
sko), 237,2/3, 3. Zdeněk Novák (Ho-
rizont Kola Novák Blansko), 188,4/3, 
4. Petr Šmatera (Kunštát), 147,9/3, 5. 
Roman Buš (Rájec), 107,4/3. Veteráni 
3: 1. Vladimír Matěna (VZS Blansko), 
203,6/3, Jaroslav Landa (Minerva Bo-
skovice), 170,6/3, 3. Pavel Svoboda 
(TJ Sloup), 166,4/3, 4. Oldřich Šperka 
(Jedovnice), 98,1/2, 5. Jan Fiedler (AC 
Mor. Slavia), 53,9/1. 

Juniorky: 1. Tereza Charvátová, 
208,5/3, 2. Eliška Široká (AK Blan-
sko Dvorská), 96,3/2. Ženy: 1. Andrea 
Krušinová (Letovice), 178,7/3, 2. Len-
ka Koutná (Blansko), 134,5/3, 3. Mo-

nika Pokorná (Boskovice), 118,3/2, 4. 
Lenka Polachová (Blansko), 113,9/2. 
Veteránky 1: 1. Zdeňka Komárková 
(Kometky Olešnice), 191,3/3, 2. Táňa 
Kuchařová (Perun Team Blansko), 
140,1/3, 3. Petra Krejsová (Kometky 
Boskovice), 115,7/2, 4. Jolana Stří-
težská (Lipůvka), 105,4/3, 5. Helena 

Effenbergrová (Perun Team Blansko), 
9,9/1. Veteránky 2: 1. Ivana Černoš-
ková (Perun team Blansko), 9,7/1.

Hraběnka Cup je součástí Okresní 
běžecké ligy, která by měla pokračovat 
v neděli 11. října Během kolem Klos-
termannovy studánky v Rudici.

 Lubomír Slezák, foto archiv
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Blansko přivezlo bod z Vansdorfu
REGION�-�Ve�čtvrtém�kole�Fortu-

na�Národní�ligy�jelo�Blansko�na�hork-
ou� půdu� do� Varnsdorfu� a� dokázalo�
z�ní�přivézt�cenný�bod.

FK Varnsdorf - FK Blansko 1:1 
(0:1),�69.�Ondráček�(PK)�-�35.�Kania.

Blansko:�Halouska,� Ilko,�Štrbák,�
Buchta,� Klusák,� Kania,� Lahod-
ný,� Kopičár,� Žák� (88.� Helebrand),�
Vasiljev� (82.� Harba),� Šašinka�
(79.�Holek).
V� sedmé� minutě� měl� domácí�

brankář�plno�práce�se�střelou�Lahod-

ného,� po� jeho� zákroku� skončil� míč�
na� břevně.�Ve� 33.�minutě� zachránilo�
domácí� celek� břevno� podruhé,� ten-
tokrát�tam�míč�poslal�hlavou�Šašinka.�
Jen�o�dvě�minuty�později�se�už�hosté�
radovali�z�vedení,�když�se�po�rohovém�
kopu�dostal�k�míči�Kania�a�prostřelil�
všechno,�co�mu�stálo�v�cestě.
Ve� druhé� půli� rozdával� rozhodčí�

hlavně� žluté� karty,� ale� v� 69.� minutě�
viděl� ruku� hostujícího� hráče� v� po-
kutovém� území.� Z� nařízené� penalty�
Ondráček� razantní� střelou� do� horní�
poloviny�branky�vyrovnal.

Stav� utkání� se� nezměnil� ani� po�
několika�střídáních�na�obou�stranách�
a�tak�si�oba�celky�připsaly�bod.

Další výsledky 4. kola:� Jihlava� -�
Líšeň�1:1,�Dukla�Praha� -�Třinec�3:1,�
Žižkov�-�Hradec�Králové�0:2,�Tábor-
sko� -� Ústí� nad� Labem� 0:2,� Chrudim�
-�Vyšehrad�odloženo,�Vlašim� -�Pros-
tějov�odloženo.
�1.�� Hradec�Králové� 4� 4� 0� 0� 8:3� 12
�2.�� Žižkov� 4� 3� 0� 1� 8:3� 9
�3.�� Líšeň� 4� 2� 2� 0� 9:5� 8
�4.�� Dukla�Praha� 4� 2� 1� 1� 6:2� 7

�5.�� Ústí�n.�Labem� 4� 2� 1� 1� 6:5� 7
�6.�� Varnsdorf� 4� 1� 3� 0� 3:2� 6
 7.  Blansko 4 1 2 1 4:6 5
�8.�� Vlašim� 2� 1� 0� 1� 5:3� 3
�9.�� Chrudim� 2� 1� 0� 1� 1:1� 3
�10.�� Prostějov� 3� 0� 2� 1� 1:3� 2
�11.�� Jihlava� 3� 0� 1� 2� 4:7� 1
�12.�� Třinec� 3� 0� 0� 3� 3:7� 0
�13.�� Táborsko� 3� 0� 0� 3� 1:6� 0
�14.�� Vyšehrad� 2� 0� 0� 2� 0:6� 0
V� pátém� kole� přivítá� Blansko�

v�neděli�27.� září�Viktorii�Žižkov,�ut-
kání�začíná�v�10:15�hodin.

 Lubomír Slezák

Výsledky
KOPANÁ
I. A, sk. A
7. kolo:� Slatina� -� Novosedly� 2:4,�

Soběšice�-�Rajhradice�0:1,�Vojkovice�
-�Rajhrad�0:0,�Želešice�-�Slovan�Brno�
0:4,� Tišnov� -� Žebětín� 3:1,� Zbraslav�
-� Dobšice� 2:1,� Kunštát - Zastáv-
ka 2:1.
�1.�� Rajhradice�� 7� 6� 1� 0� 30:10� 19
�2.�� Tišnov�� 7� 6� 1� 0� 18:7� 19
�3.�� Zbraslav�� 7� 6� 1� 0� 14:4� 19
 4.  Kunštát  7 4 1 2 20:9 13
�5.�� Slovan�Brno�� 7� 4� 0� 3� 14:10� 12
�6.�� Rajhrad� 7� 3� 2� 2� 12:14� 11
�7.�� Dobšice�� 7� 2� 2� 3� 14:13� 8
�8.�� Soběšice�� 7� 2� 1� 4� 7:10� 7
�9.�� Želešice�� 7� 2� 1� 4� 10:17� 7
�10.�� Vojkovice�� 7� 2� 1� 4� 8:15� 7
�11.�� Novosedly�� 7� 2� 1� 4� 12:26� 7
�12.�� Zastávka�� 7� 1� 3� 3� 11:13� 6
�13.�� Žebětín�� 7� 1� 1� 5� 7:10� 4
�14.�� Slatina�� 7� 0� 0� 7� 6:25� 0

I. B, sk. A
7. kolo: Bohdalice - Vilémovice 1:4, 

Kobeřice - Lipovec 2:2,�Čebín�-�Bab-
ice� nad� Svitavou� 0:3,� Rájec-Jestřebí 
- Podolí u Brna 2:3, Boskovice B 
- Vysočany-Šošůvka 5:3,� Veverská�
Bítýška�-�Lelekovice�2:3.
�1.�� Lelekovice�� 6� 4� 1� 1� 24:8� 13
 2.  Vilémovice  6 4 1 1 22:11 13
�3.�� Kobeřice�� 7� 4� 1� 2� 18:15� 13
 4.  Rájec-Jestřebí  7 4 0 3 17:14 12
�5.�� Podolí�u�Brna�� 7� 4� 0� 3� 15:16� 12
�6.�� Babice�n.�S.� 6� 3� 1� 2� 14:11� 10
 7.  Boskovice B  7 3 1 3 21:24 10
�8.�� Vev.�Bítýška�� 6� 2� 2� 2� 9:9� 8
 9.  Lipovec  6 2 1 3 14:15 7
 10.  Vys.-Šošůvka  6 2 0 4 11:19 6
�11.�� Čebín�� 7� 1� 3� 3� 8:16� 6
�12.�� Bohdalice�� 7� 1� 2� 4� 10:18� 5
�13.�� Medlánky�� 6� 1� 1� 4� 12:19� 4

Okresní přebor
7. kolo:�Olomučany�-�Ráječko�B�3:4,�

Kunštát�B�-�Drnovice�1:1,�Doubravice�
-�Jedovnice�4:2,�Adamov�-�Knínice�0:8,�

Rudice�-�Olešnice�2:4,�Skalice�-�Bořitov�
1:1,�Velké�Opatovice�-�Letovice�2:1.
�1.�� Ráječko�B�� 7� 5� 1� 1� 24:13� 16
�2.�� Doubravice�� 7� 5� 1� 1� 13:8� 16
�3.�� Jedovnice�� 7� 4� 2� 1� 21:16� 14
�4.�� Drnovice�� 7� 4� 1� 2� 18:11� 13
�5.�� Knínice�� 7� 3� 3� 1� 25:14� 12
�6.�� Olomučany�� 7� 4� 0� 3� 22:12� 12
�7.�� Olešnice�� 6� 3� 1� 2� 14:6� 10
�8.�� Bořitov�� 7� 3� 1� 3� 15:14� 10
�9.�� Letovice�� 7� 3� 1� 3� 14:15� 10
�10.�� Skalice�� 7� 1� 4� 2� 16:24� 7
�11.�� Velké�Opatovice�� 6� 2� 0� 4� 12:19� 6
�12.�� Kunštát�B�� 7� 1� 2� 4� 18:23� 5
�13.�� Rudice�� 7� 1� 1� 5� 7:19� 4
�14.�� Adamov�� 7� 0� 0� 7� 1:26� 0

III. třída
7. kolo:� Voděrady� -� Ostrov� 2:2,�

Kotvrdovice� -� Sloup� 3:1,� Svitávka�
-� Vranová� 2:0,� Cetkovice� -� Kořenec�
6:2,� Lipůvka� -� Vísky� 2:0,� Vavřinec� -�
Benešov�2:2.
�1.�� Cetkovice�� 5� 5� 0� 0� 33:7� 15
�2.�� Vavřinec�� 7� 3� 3� 1� 14:9� 12

�3.�� Benešov�� 7� 3� 2� 2� 15:11� 11
�4.�� Kotvrdovice�� 6� 3� 1� 2� 11:8� 10
�5.�� Lipůvka�� 7� 3� 1� 3� 13:12� 10
�6.�� Svitávka�� 6� 2� 3� 1� 14:10� 9
�7.�� Kořenec�� 6� 3� 0� 3� 13:12� 9
�8.�� Vísky�� 7� 2� 2� 3� 8:11� 8
�9.�� Sloup�� 7� 2� 1� 4� 12:30� 7
�10.�� Ostrov�� 7� 1� 3� 3� 9:13� 6
�11.�� Voděrady�� 7� 1� 3� 3� 7:17� 6
�12.�� Vranová�� 6� 1� 1� 4� 5:14� 4

IV. třída
5. kolo:� Kunštát� C� -� Vysoča-

ny-Šošůvka�B�5:0,�Skalice�B�-�Letovice�
B�4:1,�Doubravice�B�-�Jedovnice�B�8:1,�
Lažany�-�Lažánky�4:1.
�1.�� Lažany�� 5� 4� 0� 1� 27:10� 12
�2.�� Lažánky�� 5� 3� 1� 1� 15:6� 10
�3.�� Vys.-Šošůvka�B�� 5� 3� 0� 2� 16:23� 9
�4.�� Kunštát�C�� 4� 2� 1� 1� 19:6� 7
�5.�� Doubravice�B�� 4� 2� 0� 2� 14:14� 6
�6.�� Skalice�B�� 4� 1� 2� 1� 8:9� 5
�7.�� Letovice�B�� 5� 1� 1� 3� 16:14� 4
�8.�� Jedovnice�B�� 4� 1� 0� 3� 6:22� 3
�9.�� V.�Opatovice�B�� 4� 0� 1� 3� 5:22� 1

Boskovičtí tenisté opět postupují, tentokrát do 
I. třídy, slaví i ti nejmladší hráči

BOSKOVICE�-�Velkým�úspěchem�
skončily� mistrovské� utkání� pro�
tenisty�LTC�Velen�Boskovice.�
Družstvo�starších�žáků,�po�loňském�

postupu� se� jako� nováček� raduje� i�
v� letošním� roce.� Ve� vyšší� soutěži�
hráči�postupně�porazili�ve�čtvrtfinále�
rezervu�ŽLTC�Brno�7/2,�v�semifinále�

HTK�Třebíč� „B“� 6/3� a� ve� finále� fa-
vorizovaný�celek�Žďáru�nad�Sázavou�
5/4.� Slavíme� tedy� postup� do� I.� třídy�
(druhé� nejvyšší� soutěž� pro� kraje�
Vysočina,� Zlínský,� Jihomoravský� a�
Olomoucký).�
Družstvo� pod� vedením� trenéra�

M.� Gebela� tvořili� hráči:� Hotař,�

Různar,�Gebel,� Přikryl,� Šamšulová� a�
Petečelová.
Velkým� úspěchem� skončily� mis-

trovské� soutěže� pro� nejmladší� tenisty�
LTC�Velen�Boskovice.�V�kategorii�ba-
bytenis� (roč.� 2011�a�mladší)� skončilo�
naše�družstvo�po�6�výhrách�na�1.�místě�
v� tabulce� a� poprvé� v� historii� jsme�

postoupily�do�krajského�finále.�V�silné�
konkurenci�60�celků�z�krajů�Vysočina,�
Zlínský�a�Jihomoravský�a�Olomoucký�
jsme�obsadili�celkově�krásné�10.�mís-
to.� Družstvo� pod� vedením� trenéra�
M.Gebela� a� vedoucího� L.Různara�
tvořili� hráči:� Holík,� �Různarová,�
Roglič,�Živný,�Ševčík.�� (zpr)

Město Blansko dorovnalo propady 
v příjmech ve výši 42 milionů korun

BLANSKO� -� Blanenští� zastupi-
telé� na� svém� jednání� posvětili� změny�
v�původně�schváleném�rozpočtu�města�
na�rok�2020.�Ty�byly�nutné�kvůli�výpad-
ku� příjmů� způsobenému� nouzovým�
stavem�kvůli�koronaviru.�Propad�v�příj-
mech�byl�v�červnu�24��milionů�korun,�do�
konce�roku�se�očekává�jeho�navýšení�až�
na�42�milionů�korun.�Město�teď�dohle-
dalo� rezervy,� pomohla� také� kompen-
zace�od�státu.
„Zastupitelstvo� upravilo� rozpočet�

formou� rozpočtového� opatření.� Rea-
govalo� tak�na�výpadek�daňových�pří-
jmů� a� dalších� příjmů,� například� ze�
správních� poplatků,� poplatku� z� po-
bytu� atp.� Od� státu� jsme� už� obdrželi�

kompenzaci� ve� výši� 25� milionů� ko-
run,� 1250� Kč� na� jednoho� obyvatele.�
Navíc� jsme� zadali� vedoucím� odborů,�
aby�v�této�složité�době�dohledali�další�
možné�úspory.�Tím� jsme�ušetřili�20,5�
milionu�korun,“�uvedl�starosta�Blans-
ka� Jiří� Crha,� který� je� garantem� fi-
nančního�odboru.
Úspory�se�podařilo�dohledat�zejména�

díky�tomu,�že�se�některé�investiční�akce�
vůbec� neuskutečnily,� u� dalších� se� po-
dařilo�vysoutěžit�nižší�ceny�stavebních�
prací,�jinde�došlo�ale�také�k�prodloužení�
doby�projektových�a�přípravných�prací.�
Na� opravu� komunikace� vedoucí� ke�
hřbitovu� si� tak� budou� muset� počkat�
například�na�Klepačově�i�v�Lažánkách.�

Vyspravit�se�letos�nepodaří�ani�spojnici�
Zborovců�a�Palavy.
Další�finanční�prostředky�se�podaři-

lo� zajistit� díky� dlouhodobě� dobrému�
hospodaření� ze� zůstatků� na� účtech�
města.� V� rámci� schvalování� roz-
počtových�opatření�zastupitelé�naopak�
posvětili�některé�akce,�s�nimiž�původ-
ní�návrh�rozpočtu�nepočítal.�Ještě�letos�
by�se�tak�mělo�provést�kupříkladu�za-
trubnění�části�potoka�a�dešťové�kanal-
izace�na�ulici�Pražská,�které�nemohlo�
být� dokončeno� loni� kvůli� zachování�
průjezdu�pro�stavbu�Pyroteku.
„Jsem�rád,�že�nemusíme�rušit�velké�

investice.� Mohli� jsme� zahájit� velkou�
rekonstrukci� ZŠ�TGM� za� 86�milionů�

korun,� podařilo� se� dokončit� opravu�
budovy� bývalé� ubytovny� i� stadionu�
na� ASK,� dál� probíhají� přípravy� pře-
mostění� i� vybudování� nových� lázní�
a� chystá� se� další� oživení� středu�měs-
ta,“�dodal�Jiří�Crha.
Město� nyní� už� připravuje� rozpočet�

na� příští� rok.� Ten� budou� zastupitelé�
schvalovat� na� svém� dalším� jednání�
8.�prosince.�„Výpadek�příjmu�se�letos�
podařilo� nahradit� a� rozpočet� je� opět�
vyrovnaný.� Většinu� investičních� akcí�
i�přes�to�můžeme�zrealizovat.�V�příštím�
roce� ale� situace� nebude� jednoduchá,“�
nastínila� vedoucí� finančního� odboru�
Alena�Skoupá.

 Zdroj: www.blansko.cz

U Crhova se srazilo osobní auto s traktorem
CRHOV�-�V�úterý�15.�září�krátce�po�

13.�hodině�došlo�mezi�obcemi�Crhov�a�
Rozseč�nad�Kunštátem�k�dopravní�ne-
hodě.�V�blízkosti�křižovatky�se�střetlo�
osobní� vozidlo� Škoda� Superb� s� trak-
torem,�který� táhl�přívěs.�Dle�dosavad-

ního� šetření� policisté� na�místě� zjistili,�
že� traktor� řídil� devatenáctiletý� řidič,�
který�chtěl�na�křižovatce�odbočit�vlevo.�
V�tu�samou�chvíli�ho�předjížděl�čtyřia-
padesátiletý�řidič�osobního�automobilu.�
Následně� došlo� ke� střetu,� kdy� se� auto�

vlivem�nárazu�několikrát�přetočilo�přes�
střechu�a�skončilo�v�poli.�
Řidiče� vozidla� odvezli� se� svým�

zraněním� záchranáři� do� nemocnice.�
K� dalšímu� zranění� osob� nedošlo.� U�
obou� řidičů� byla� provedena� decho-

vá� orientační� zkouška� s� negativním�
výsledkem.�Celková�škoda�byla�před-
běžně� vyčíslena� na� částku� 300� tisíc�
korun.� Příčina� a� okolnosti� dopravní�
nehody� jsou� nyní� předmětem� šetření�
policie.�� (hrr), foto Policie ČR

Studenti vytvářeli podnikatelské záměry
BOSKOVICE� -� Ve� středu� 16.� září� v� dopoled-

ních�hodinách�se�konalo�ve�velké�zasedací�místnosti�
boskovické�radnice�první�ze�setkání�studentů�místních�
škol�na�téma�Soutěž�&�Podnikej.�
V�úvodu�přivítal�přítomné�studenty�starosta�města�

Jaroslav�Dohnálek,�který�nad�celou�akcí�převzal�zášti-
tu.�Ve�své�uvítací�řeči�zdůraznil,�že�to,�co�jim��nikdo�
nevezme� a� je� nejdůležitější� v� životě,� je� vzdělání.�
Po� něm� se� ujal� slova� Martin� Staněk,� koordinátor�
Městského� parlamentu� mládeže,� který� zhodnotil�
minulost� a� současnost� podnikání,� zdůraznil� potřebu�
podpory� kreativity,� podnikavosti,� nových� projek-
tů,� start-upů� a� obecně� inovačních� technologií.� Oba�
přislíbili� potenciálním� budoucím� začínajícím� pod-

nikatelům�svoji�pomoc�a�podporu.�V�části�workshopu�
se� studentů� ujal� tvůrce� projektu� Soutěž�&� Podnikej�
Martin�Vítek.�Po�krátkém�představení�své�osoby�začal�
studentům� zadávat� úkoly� spojené� s� rozjezdem� pod-
nikatelské�činnosti.
Akce� Soutěž� a� podnikej� je� určená� pro� studenty,�

která�si�klade�za�cíl�naučit,�jak�převést�svůj�nápad�v�
reálný�podnikatelský�záměr,�seznámí�je�s�profesionály�
z� oboru,� každý� také� získá� svého� mentora.� Poradí� i�
těm,�kteří�tip�na�vlastní�projekt�zatím�nemají.
Přihlášení� do� soutěže� je� stále� možné,� a� to�

až� do� 2.� 10.� 2020� na� webových� stránkách� 
https://soutezapodnikej.cz/prihlaska/.

 Text a foto Monika Šindelková
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Tradice Husích slavností 
bude pokračovat i letos

BOSKOVICE - Tradiční slavnosti 
připomínají někdejší proslulost bosko-
vických husí, ceněných zejména na ví-
deňských trzích. Bohužel návštěvnost 
okolo třinácti tisíc návštěvníků ročně 
není bohužel pro letošní ročník akcep-
tovatelná. 

„Ale protože by byla veliká škoda 
přerušit téměř dvacet let trvající tradi-
ci, rozhodli jsme se tedy část náplně 
slavností zachovat a uspořádat alespoň 
„letos malé“ Husí slavnosti,“ popsal 
dramaturg Husích slavností Ivo Legner. 

Nebude chybět prodej ani kulturní 
vyžití. V boskovickém letním kině se 
uskuteční jeden koncert v sobotu 26. 9. 
ve 14 hodin, kdy vystoupí Aneta Lan-
gerová a jeden v neděli 27. 9. také ve 14 

hodin, kdy se představí Jakub Smolík. 
Totéž bude platit i pro program pro děti, 
který se odehraje v parku u Zámeckého 
skleníku a budou jej mít na starosti Ko-
medianti na káře. 

„Stánkový prodej omezíme na zhru-
ba třicet prodejců a kvůli rozestupům jej 
přemístíme z obvyklého místa v parku 
u zámeckého skleníku na Masarykovo 
náměstí. Tradiční jarmark bude tedy 
pro návštěvníky zdarma, vstupné se 
bude platit pouze na koncerty v Letním 
kině. Zachována bude i tradiční Výstava 
drobného zvířectva za Muzeem Regi-
onu Boskovicka. Vybrané boskovické 
restaurace opět připraví husí menu,“ do-
plnil Legner.  Radim Hruška

 Foto Město Boskovice

Koupím tovární malotraktor české nebo slovenské výroby Vari/Tera/Ag-
zat, MT, TK atd. Může být i poškozený. Nabídněte prosím, děkuji. 

Tel.: 731 487 850

MĚSTO
BOSKOVICE

Slavnosti připomínají někdejší proslulost boskovických husí, ceněných zejména na 
vídeňských trzích. Vybrané boskovické restaurace budou po celý víkend podávat husí menu.

VÝSTAVA CHOVATELŮ DROBNÉHO ZVÍŘECTVA / TRH LIDOVÝCH ŘEMESEL / HUSÍ SPECIALITY

ANETA LANGEROVÁ
JAKUB SMOLÍK

KOMEDIANTI NA KÁŘE

www.husi-slavnosti.cz

Nemocnice Boskovice s.r.o. v rámci nákupů z dotačního titulu IROP pořídila na 
porodní sál dvě nová porodní lůžka. Jedná se o moderní elektricky polohovatelná 
lůžka, která disponují celou řadou funkcí pro zajištění maximálního komfortu 
pro matku i její doprovod na porodním sále. Ze stran zdravotnického personálu 
je nezanedbatelnou výhodou jednoduchá intuitivní obsluha, moderní funkční 
design a možnost rychlé a snadné údržby. Porodní křesla byla přivezena a in-
stalována začátkem září a po zaškolení personálu byla ihned uvedena do plného 
provozu.  FOTO NEMOCNICE BOSKOVICE
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Pavel Vlach: Pro příští školní rok 
připravujeme nový maturitní obor

BOSKOVICE - Podle ředitele 
Vyšší odborné školy a střední školy 
Boskovice Pavla Vlacha byl v le-
tošním roce zájem žáků o nabízené 
obory velký. U většiny z nich se po-
dařila naplnit kapacita. Volná místa 
nabízí do konce října ještě vyšší od-
borná škola. Pro příští rok nabídne 
škola nový čtyřletý maturitní obor 
 Všeobecná zdravotní setra.

Jakou nabídku jste pro uchazeče 
připravili?

Naše nabídka lze rozdělit na obory, 
které končí výučním listem, obory, 
které končí maturitním vysvědče-
ním a obory na vyšší odborné škole, 
které končí titulem Dis. Co se týká 
oborů, které končí výučním listem, 
tak máme dva – Kuchař, číšník a Za-
hradník. V tomto školním roce se nám 
podařilo velmi dobře naplnit oba dva 
obory. To znamená, že na zahradníky 
můžeme brát maximálně deset žáků, 
máme devět a jeden přišel přestupem, 
kuchařů můžeme brát dvacet, což 
jsme naplnili přijímacími zkouškami 
a další dva přišli přestupem z jiných 
škol, takže máme dokonce dvaadva-
cet. O naši školu je zájem, a to tady 
jsou i další zájemci, kteří se ptali, 
jestli by nemohli v případě školního 
roku přestoupit, pokud by se uvolnilo 
nějaké místo.

Co se týká maturitních oborů, tam 
můžeme naplňovat třídy na třicet stu-
dentů. Už jen po přijímacím řízení 
jsme byli u veterinářů na devětadva-
ceti, informatiků bylo třicet, ekono-
mů bylo asi dvacet osm, „hotelníků“ 
čtyřiadvacet. Naplněnost je neustále 
v pohybu, protože někteří studenti 
k nám přichází přestupem z jiných 
škol, někteří o nás naopak odcházejí. 
Pohyby jsou možné do konce září a 
je to běžné. Naplněnost je optimální. 

Na vyšší odborné škole máme po 
prvním kole přijímacích zkoušek na-
plněno zhruba na čtyřicet procent ka-
pacity. Je tady ale celá řada studentů, 
kterým se na první pokus nepodařilo 
složit maturitní zkoušku a teprve po 
opravné maturitě s k nám hlásí. Mož-
nost ucházet se o přijetí na vyšší od-
bornou školu je do konce října. 

Co se týče maturitních oborů 
máte pro příští školní rok novin-
ku...

Pro příští školní rok se nám poda-
řilo získat souhlas zřizovatele – Ji-
homoravského kraje a Ministerstva 
školství ČR ke zřízení čtyřletého 
zdravotnického oboru Všeobecná 
sestra – tedy klasické zdravotní ško-
ly. Protože máme na VOŠ zdravotní 

škola, tak jsem k tomu chtěl mít i tak-
zvaný první stupeň. U ostatní oborů 
návaznost středoškolského a vyššího 
odborného školství máme, zdravotní 
škola byla jednou ze dvou, kde návaz-
nost chyběla. Ještě zbývá IT obor, ale 
nemůžeme chtít všechno najednou, 
postupně na tom budeme pracovat. 
Chceme, aby byla naše vzdělávací 
nabídka pestrá. 

Vaše škola nabízí pestrou škálu 
oborů, je to vaším cílem?

Několik let už zastávám názor, že 
regionální školy by měly nabízet co 
nejširší paletu oborů, aby žáci z re-
gionů nemuseli dojíždět do Brna. 
Celkem pochopitelně celému kraji 
stačí například jedna chemická prů-
myslovka, která bude určitě v Brně, 
stejně tak jako speciální matematické 
gymnázium, ale jinak by se regionál-
ní školy o nabídku vzdělání měly po-
starat, aby žák nemusel cestovat dlou-
hou dobu do Brna. Pokud se nám to 
bude dařit, ta to bude jen dobře, pro-
tože v současné době se nám začíná 
zvedat populační křivka. Je tedy po-
třeba, abychom jejich potřeby doká-
zali uspokojit v regionálních školách.

Vraťme se k novému oboru, jaký 
byl podnět k jeho zřízení?

Jedním z hlavní důvodů je velká 
poptávka od zaměstnavatelů. Jedna 
zdravotní škola je v současné době 
v Blansku a jedna ve Svitavách. My 

jsem tedy na půl cesty. Máme vel-
mi dobře vybavenou vyšší odbornou 
zdravotní školu, takže zřízení čtyřleté 
střední zdravotní školy bylo jen logic-
kým krokem. V Boskovicích máme 
velkou nemocnici, kde poptávka po 
středním zdravotnickém personálu je. 
V současné době studenti, kteří do-
končí vyšší odbornou zdravotní ško-
lu končí ve fakultních nemocnicích 
v Brně, dokonce k nám jezdí dělat 
náborovou kampaň i významná praž-
ská pracoviště. Nedostatek je velmi 
citelný. 

Budete muset pořídit nové vyba-
vení?

Co se týká zdravotní sestry, tak 
vybavení máme, protože jsme velmi 
dobře a nadstandardně vybavili vyš-
ší odbornou školu, takže ho budou 
používat i žáci tohoto oboru. Co se 
týká plánování, musíme počkat až jak 
dopadnou krajské volby. Teprve poté 
budeme moci žádat o nějaké prostřed-
ky z krajského rozpočtu. 

Velkým tématem současnosti je 
pandemie covidu-19. Zasáhne ně-
jak i nábor studentů pro příští škol-
ní rok?

Je problém s tím, že nábory se bu-
dou v letošním roce provádět složitě. 
Do základních škol nás nechtějí ředi-
telé kvůli pandemii pouštět, tradiční 
burzy středních škol jsou zrušené, 
takže v této chvíli jsou pro nás zprá-

vy v tištěných médií a internet jedi-
nou možnou cestou, jak oslovit žáky 
a rodiče. Máme také natočená nějaká 
propagační videa, která budeme roze-
sílat na základní školy, aby to dětem 
pustili...

Nabídka školy:
Učební obory: Kuchař-číšník, Za-

hradník
Maturitní obory SOŠ: Informační 

technologie, Ekonomika a podnikání 
- Ekonomika a informatika, Hotelnic-
tví - Hotelnictví a turismus, Veteri-
nářství - Veterinární prevence 

Vyšší odborná škola: Ekonomika a 
podnikání, Cestovní ruch, Diplomova-
ná všeobecná sestra, Fyzioterapie zvířat

Škola nabízí: dlouholetou tradici, 
kvalifikovaný a zkušený pedagogický 
sbor, velmi dobré materiální vybavení 
pro výuku, klidné a vlídné prostředí 
školy, dobré autobusové a vlakové 
spojení, dobrou uplatnitelnost na trhu 
práce, úzkou spolupráci s firmami 
v regionu, pokračování ve studiu na 
nástavbovém a vyšším odborném stu-
diu, informační centrum s knihovnou 
a celodenní práci s výpočetní techni-
kou a internetem, vlastní e-mailovou 
adresu, ubytování v domově mládeže 
a celodenní stravování (na oběd je 
výběr ze dvou jídel), sportovní a kul-
turní vyžití, možnost účasti na zahra-
ničních akcích, možnost zapojení do 
různých soutěží a přehlídek

 Radim Hruška

Plán pro 
JIŽNÍ MORAVUJIŽNÍ MORAVU

Volte č. 70

Bráníme normální svět
  Omezíme aktivity politických neziskových organizací na krajských školách 

a zastavíme jejich financování z krajského rozpočtu.
  Zastavíme financování multikulturalistických projektů z rozpočtu kraje. Nepřipustíme 

krajské dotace ekologistickým neziskovým organizacím, které blokují dopravní stavby.
  Odmítáme multikulturní pohled na svět. Moravské a české kulturní dědictví 

pro nás stojí výše než jiné kultury. Budeme chránit naše tradice.
  Místo zelených ideologických nesmyslů budeme podporovat opatření pro zadržování vody 

a obnovu naší krajiny. Cestou podpory zemědělců a pozemkových úprav se zasadíme 
o obnovu původních krajinných prvků – polních cest, mezí, remízků, tůní a dalších. 

Bohatství vzniká z práce
  Budeme prosazovat modernizaci silničního i železničního spojení 

mezi Brnem, okresními městy a dalšími dopravními uzly.
  Budeme všemožně podporovat dostavbu dálnice do Vídně.
  Budeme rozvíjet integrovanou veřejnou dopravu s důrazem na železniční infrastrukturu. 

Zasadíme se o dobudování přestupních terminálů včetně nového nádraží v Brně-Židenicích.
  Podpoříme provoz hybridních vlakových jednotek. To je důležité především 

u kombinovaných tratí, kde nyní musí jezdit zastaralé motorové vlaky.
  Budeme podporovat rozvoj učňovského školství včetně stipendií pro učně 

a rozvoj technických a přírodovědných oborů na středních školách.
  Budeme usilovat o zachování stávající sítě dřívějších praktických škol.
  Budeme podporovat rozvoj základního uměleckého školství

a volnočasových aktivit (střediska volného času).
  Budeme podporovat vinohradnictví, vinařství a včelařství. Podpoříme vinařskou turistiku.
  Vytvoříme program podpory doktorů a sester, včetně privátního sektoru. 

Budeme podporovat ordinace v malých městech a obcích.
  Zasadíme se o stabilní fungování leteckých linek z brněnského letiště 

a zajistíme chybějící strategii rozvoje leteckých linek.
Žijeme v Jihomoravském kraji
 Zachováme stávající síť zdravotnických zařízení. Zajistíme dostupnost zdravotní péče pomocí 

sítě nemocnic ve všech okresech. Tyto nemocnice zajistí akutní i následnou zdravotní péči 
v návaznosti na specializovanou péči státních nemocnic v Brně.

  Budeme podporovat hospicovou péči včetně paliativní péče v nemocnicích. 
  Budeme podporovat chráněné bydlení pro klienty krajských zařízení 

za účelem částečného osamostatnění osob s lehčími postiženími.
  Rozšířením sítě AED defibrilátorů zajistíme vyšší dostupnost péče pro postižené se zástavou srdce 

do příjezdu zdravotníků záchranné služby nebo ostatních složek integrovaného záchranného systému.
  Budeme podporovat dobrovolné hasiče a posílíme krizovou připravenost Jihomoravského kraje.
  Rozšíříme a zkvalitníme síť cyklotras. Dokončíme realizaci plánovaných cyklostezek, zejména 

Adamov – Blansko, Jinačovice – Kuřim a stezku kolem vodních nádrží Nové Mlýny. 
Budeme podporovat cestovní ruch a turistiku.

  Budeme prosazovat zkapacitnění a odhlučnění dálniční sítě v okolí Brna.
  Chceme chránit kulturní dědictví našeho kraje. Zasadíme se o vyřešení problému 

tzv. pozdě (a chybně) zapsaných památek, a to nejen ve městě Brně.
  Budeme podporovat sportovní vyžití všech generací včetně mládežnického 

a amatérského sportu v obcích.

Zadavatel a zpracovatel: Trikolóra hnutí občanů

volimtrikoloru.cz    facebook.com/trikolora.jmk

Ředitel základní 
školy v Blansku
Kandidát na hejtmana 
Jihomoravského kraje

Pavel Nezval

Za KSČM říkáme:

Volte 2. a 3. října to, co je pro Vás nejlepší - volte KSČM!

STOP objížďkám na objížďkách! Naopak požadujeme rychlé a koordinované opravy
komunikací!

ANO zdravotnímu ombudsmanovi - péče musi být stoprocentní a pacient má mít
zastání!

Investujme do lidí, ne do neziskovek!

ANO regionálním výrobkům - kvalitnějším a levnějším potravinám. Odmítáme být
odpadkovým košem Evropy.

O kraj se musí mít možnost opřít každý Jihomoravák, živnostník, senior nebo mladá
rodina!

Politici jsou Vaši zaměstnanci - mají tu být pro Vás každý den a ne jen měsíc před
volbami!

S Vaší podporou nenecháme Moravu na suchu!

Zadavatel: KSČM | Zpracovatel: KSČM
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STAROSTOVÉ A ZASTUPITELÉ BLANENSKA,
JISTOTA A ZKUŠENOST PRO KRAJ

KDU-ČSL kandidáti okresu Blansko pro krajské volby
 Volte číslo 12
Ing. František Hasoň, 
1. místostarosta města Blanska

Jsem 
přesvědčen, že je 
naší povinností 
dílo minulých 
generací a 
pracovitosti 
našich předků 
zvelebovat 
a rozvíjet, 
abychom 
je mohli se 
ctí předat 
generacím 
budoucím. To se týká jak přírody, tak 
zemědělství a průmyslu, tradic spolkových, 
světských i církevních a veškerých památek. 
Beru svou politickou práci jako službu, protože 
to prostě služba je. Snažím se naslouchat 
lidem kolem sebe, protože to, co je důležité, si 
neříkáme sami. To důležité nám bývá řečeno.

Mgr. Dagmar Hamalová, muzejní 
pracovnice, zastupitelka města 
Boskovice

Jihomoravský 
kraj má jednu 
z nejlepších sítí 
sociálních služeb. 
Pobytovou, 
terénní a 
preventivní 
sociální péči 
poskytují krajská 
zařízení, neziskové 
organizace 
i soukromí 
poskytovatelé. Bohatá a kvalitní je u nás také 
nabídka studijních a učebních oborů na pěti 
vysokých a více než sto dvaceti středních školách. 
Zdravotnictví by mělo, v dobách klidných i 
pandemických, zůstat dostupné lidem ve všech 
koutech kraje. A to všechno proto, že právě díky 
sociálním službám, zdravotní péči a školám se 
lidem v kraji dobře žije. 

Ing. Jaromíra Vítková, senátorka, 
zastupitelka města Boskovice

Jako senátorka 
působím již 
čtvrtým rokem a 
práce v Senátu 
vyžaduje plné 
nasazení. Proto 
kandidátní listinu 
podpořím ze 69. 
místa. Rozhodně 
budu stále 
spolupracovat 
se zastupiteli 
Jihomoravského 
kraje. Z priorit, které řeším, je to doprava a 
zejména stav silnic na území obvodu a také 
urychlení výstavby klíčové silnice S(D)43. 
V oblasti zdravotnictví je nezbytné, aby kraj 
stabilně podporoval 2 nemocnice zřízené 
městy – Boskovice a Blansko. V rámci životního 
prostředí je nutné řešit nejen dostatek vody, 
ale také čistírny odpadních vod, které v řadě 
obcí stále chybí. V rámci kulturního dědictví 
je třeba finančně zajistit opravy kulturních 
památek, církevních nevyjímaje. 



Přijďte k volbám 2. a 3. října 2020

Přidejte se k nám na cestě za 
moderním a přívětivým krajem

Rozhodli jsme se řešit důležité věci v na-
šem kraji společně. Covid dříve nebo pozdě-
ji odezní, ale výzvy bez ohledu na stranic-
kou příslušnost přetrvají – aby nám svět 
se svými novými technologiemi neutekl,
abychom měli dostatek vody, aby se ve měs-
tech i mimo ně dobře bydlelo, abychom pomá-
hali potřebným, abychom zanechali našim
potomkům životaschopnou krajinu. 

Jsme SPOLU: jsme TOP 09, Strana zelených, 
Hnutí Idealisté, Moravské zemské hnutí, LES 
– ale hlavně jsme jedni z vás. 

SPOLU máme odvahu pojmenovávat 
problémy jižní Moravy. 
SPOLU máme odvahu spojit se do široké 
koalice, která dokáže tyto problémy řešit. 

Jdeme SPOLU, pojďte s námi!              www.spolupromoravu.cz                        volby 2. a 3. října 2020

MORAVSKÉ
ZEMSKÉ
HNUTÍ

44
volební číslo

 zadavatel: Spolu pro Moravu, zhotovitel: BBN s.r.o.

Jdeme SPOLU, pojďte s námi!                                                                           volby 2. a 3. října 2020zadavatel SPOLU pro Moravu  |  zpracovatel MgA. Hana Kolbe

ZA KVALITNÍ MODERNÍ VEŘEJNOU DOPRAVU 

ZA UDRŽENÍ KVALITNÍHO VZDĚLÁVÁNÍ

ZA VYUŽITÍ NAŠICH ZKUŠENOSTÍ PRO ROZVOJ REGIONU

RNDr. Jaroslav Oldřich
geograf, radní města 

Boskovic

Mgr. Petr Novotný
starosta Letovic

Jdeme SPOLU,
          pojďte s námi!

44
volte č.



Přijďte k volbám 2. a 3. října 2020

Přidejte se k nám na cestě za 
moderním a přívětivým krajem

Rozhodli jsme se řešit důležité věci v na-
šem kraji společně. Covid dříve nebo pozdě-
ji odezní, ale výzvy bez ohledu na stranic-
kou příslušnost přetrvají – aby nám svět 
se svými novými technologiemi neutekl,
abychom měli dostatek vody, aby se ve měs-
tech i mimo ně dobře bydlelo, abychom pomá-
hali potřebným, abychom zanechali našim
potomkům životaschopnou krajinu. 

Jsme SPOLU: jsme TOP 09, Strana zelených, 
Hnutí Idealisté, Moravské zemské hnutí, LES 
– ale hlavně jsme jedni z vás. 

SPOLU máme odvahu pojmenovávat 
problémy jižní Moravy. 
SPOLU máme odvahu spojit se do široké 
koalice, která dokáže tyto problémy řešit. 

Jdeme SPOLU, pojďte s námi!              www.spolupromoravu.cz                        volby 2. a 3. října 2020

MORAVSKÉ
ZEMSKÉ
HNUTÍ

44
volební číslo

 zadavatel: Spolu pro Moravu, zhotovitel: BBN s.r.o.

Jdeme SPOLU, pojďte s námi!                                                                           volby 2. a 3. října 2020zadavatel SPOLU pro Moravu  |  zpracovatel MgA. Hana Kolbe

ZA KVALITNÍ MODERNÍ VEŘEJNOU DOPRAVU 

ZA UDRŽENÍ KVALITNÍHO VZDĚLÁVÁNÍ

ZA VYUŽITÍ NAŠICH ZKUŠENOSTÍ PRO ROZVOJ REGIONU

RNDr. Jaroslav Oldřich
geograf, radní města 

Boskovic

Mgr. Petr Novotný
starosta Letovic

Jdeme SPOLU,
          pojďte s námi!

44
volte č.



PETR MALACH
BOSKOVICE

ZDENĚK WETTER
KUNŠTÁT

VÍT RAJTŠLÉGR
RÁJEČKO

PAVEL DVOŘÁČEK
LYSICE

MAREK ŠLAPAL
KANDIDÁT NA HEJTMANA

VOLTE ČSSD
V KRAJSKÝCH VOLBÁCH
2. A 3. ŘÍJNA

JIŘÍ CHARVÁT
BLANSKO ONDŘEJ HUDEC

OSTROV U MACOCHY

Z
A

D
A

V
A

T
E

L 
A

 Z
P

R
A

C
O

V
A

T
E

L:
 Č

S
S

D
 

STAROSTOVÉ A ZASTUPITELÉ BLANENSKA,
JISTOTA A ZKUŠENOST PRO KRAJ

KDU-ČSL kandidáti okresu Blansko pro krajské volby
 Volte číslo 12
Ing. František Hasoň, 
1. místostarosta města Blanska

Jsem 
přesvědčen, že je 
naší povinností 
dílo minulých 
generací a 
pracovitosti 
našich předků 
zvelebovat 
a rozvíjet, 
abychom 
je mohli se 
ctí předat 
generacím 
budoucím. To se týká jak přírody, tak 
zemědělství a průmyslu, tradic spolkových, 
světských i církevních a veškerých památek. 
Beru svou politickou práci jako službu, protože 
to prostě služba je. Snažím se naslouchat 
lidem kolem sebe, protože to, co je důležité, si 
neříkáme sami. To důležité nám bývá řečeno.

Mgr. Dagmar Hamalová, muzejní 
pracovnice, zastupitelka města 
Boskovice

Jihomoravský 
kraj má jednu 
z nejlepších sítí 
sociálních služeb. 
Pobytovou, 
terénní a 
preventivní 
sociální péči 
poskytují krajská 
zařízení, neziskové 
organizace 
i soukromí 
poskytovatelé. Bohatá a kvalitní je u nás také 
nabídka studijních a učebních oborů na pěti 
vysokých a více než sto dvaceti středních školách. 
Zdravotnictví by mělo, v dobách klidných i 
pandemických, zůstat dostupné lidem ve všech 
koutech kraje. A to všechno proto, že právě díky 
sociálním službám, zdravotní péči a školám se 
lidem v kraji dobře žije. 

Ing. Jaromíra Vítková, senátorka, 
zastupitelka města Boskovice

Jako senátorka 
působím již 
čtvrtým rokem a 
práce v Senátu 
vyžaduje plné 
nasazení. Proto 
kandidátní listinu 
podpořím ze 69. 
místa. Rozhodně 
budu stále 
spolupracovat 
se zastupiteli 
Jihomoravského 
kraje. Z priorit, které řeším, je to doprava a 
zejména stav silnic na území obvodu a také 
urychlení výstavby klíčové silnice S(D)43. 
V oblasti zdravotnictví je nezbytné, aby kraj 
stabilně podporoval 2 nemocnice zřízené 
městy – Boskovice a Blansko. V rámci životního 
prostředí je nutné řešit nejen dostatek vody, 
ale také čistírny odpadních vod, které v řadě 
obcí stále chybí. V rámci kulturního dědictví 
je třeba finančně zajistit opravy kulturních 
památek, církevních nevyjímaje. 



 úterý 22. září 2020PŘÍLOHA ŠKOLYZrcadlo, strana 4

Pavel Vlach: Pro příští školní rok 
připravujeme nový maturitní obor

BOSKOVICE - Podle ředitele 
Vyšší odborné školy a střední školy 
Boskovice Pavla Vlacha byl v le-
tošním roce zájem žáků o nabízené 
obory velký. U většiny z nich se po-
dařila naplnit kapacita. Volná místa 
nabízí do konce října ještě vyšší od-
borná škola. Pro příští rok nabídne 
škola nový čtyřletý maturitní obor 
 Všeobecná zdravotní setra.

Jakou nabídku jste pro uchazeče 
připravili?

Naše nabídka lze rozdělit na obory, 
které končí výučním listem, obory, 
které končí maturitním vysvědče-
ním a obory na vyšší odborné škole, 
které končí titulem Dis. Co se týká 
oborů, které končí výučním listem, 
tak máme dva – Kuchař, číšník a Za-
hradník. V tomto školním roce se nám 
podařilo velmi dobře naplnit oba dva 
obory. To znamená, že na zahradníky 
můžeme brát maximálně deset žáků, 
máme devět a jeden přišel přestupem, 
kuchařů můžeme brát dvacet, což 
jsme naplnili přijímacími zkouškami 
a další dva přišli přestupem z jiných 
škol, takže máme dokonce dvaadva-
cet. O naši školu je zájem, a to tady 
jsou i další zájemci, kteří se ptali, 
jestli by nemohli v případě školního 
roku přestoupit, pokud by se uvolnilo 
nějaké místo.

Co se týká maturitních oborů, tam 
můžeme naplňovat třídy na třicet stu-
dentů. Už jen po přijímacím řízení 
jsme byli u veterinářů na devětadva-
ceti, informatiků bylo třicet, ekono-
mů bylo asi dvacet osm, „hotelníků“ 
čtyřiadvacet. Naplněnost je neustále 
v pohybu, protože někteří studenti 
k nám přichází přestupem z jiných 
škol, někteří o nás naopak odcházejí. 
Pohyby jsou možné do konce září a 
je to běžné. Naplněnost je optimální. 

Na vyšší odborné škole máme po 
prvním kole přijímacích zkoušek na-
plněno zhruba na čtyřicet procent ka-
pacity. Je tady ale celá řada studentů, 
kterým se na první pokus nepodařilo 
složit maturitní zkoušku a teprve po 
opravné maturitě s k nám hlásí. Mož-
nost ucházet se o přijetí na vyšší od-
bornou školu je do konce října. 

Co se týče maturitních oborů 
máte pro příští školní rok novin-
ku...

Pro příští školní rok se nám poda-
řilo získat souhlas zřizovatele – Ji-
homoravského kraje a Ministerstva 
školství ČR ke zřízení čtyřletého 
zdravotnického oboru Všeobecná 
sestra – tedy klasické zdravotní ško-
ly. Protože máme na VOŠ zdravotní 

škola, tak jsem k tomu chtěl mít i tak-
zvaný první stupeň. U ostatní oborů 
návaznost středoškolského a vyššího 
odborného školství máme, zdravotní 
škola byla jednou ze dvou, kde návaz-
nost chyběla. Ještě zbývá IT obor, ale 
nemůžeme chtít všechno najednou, 
postupně na tom budeme pracovat. 
Chceme, aby byla naše vzdělávací 
nabídka pestrá. 

Vaše škola nabízí pestrou škálu 
oborů, je to vaším cílem?

Několik let už zastávám názor, že 
regionální školy by měly nabízet co 
nejširší paletu oborů, aby žáci z re-
gionů nemuseli dojíždět do Brna. 
Celkem pochopitelně celému kraji 
stačí například jedna chemická prů-
myslovka, která bude určitě v Brně, 
stejně tak jako speciální matematické 
gymnázium, ale jinak by se regionál-
ní školy o nabídku vzdělání měly po-
starat, aby žák nemusel cestovat dlou-
hou dobu do Brna. Pokud se nám to 
bude dařit, ta to bude jen dobře, pro-
tože v současné době se nám začíná 
zvedat populační křivka. Je tedy po-
třeba, abychom jejich potřeby doká-
zali uspokojit v regionálních školách.

Vraťme se k novému oboru, jaký 
byl podnět k jeho zřízení?

Jedním z hlavní důvodů je velká 
poptávka od zaměstnavatelů. Jedna 
zdravotní škola je v současné době 
v Blansku a jedna ve Svitavách. My 

jsem tedy na půl cesty. Máme vel-
mi dobře vybavenou vyšší odbornou 
zdravotní školu, takže zřízení čtyřleté 
střední zdravotní školy bylo jen logic-
kým krokem. V Boskovicích máme 
velkou nemocnici, kde poptávka po 
středním zdravotnickém personálu je. 
V současné době studenti, kteří do-
končí vyšší odbornou zdravotní ško-
lu končí ve fakultních nemocnicích 
v Brně, dokonce k nám jezdí dělat 
náborovou kampaň i významná praž-
ská pracoviště. Nedostatek je velmi 
citelný. 

Budete muset pořídit nové vyba-
vení?

Co se týká zdravotní sestry, tak 
vybavení máme, protože jsme velmi 
dobře a nadstandardně vybavili vyš-
ší odbornou školu, takže ho budou 
používat i žáci tohoto oboru. Co se 
týká plánování, musíme počkat až jak 
dopadnou krajské volby. Teprve poté 
budeme moci žádat o nějaké prostřed-
ky z krajského rozpočtu. 

Velkým tématem současnosti je 
pandemie covidu-19. Zasáhne ně-
jak i nábor studentů pro příští škol-
ní rok?

Je problém s tím, že nábory se bu-
dou v letošním roce provádět složitě. 
Do základních škol nás nechtějí ředi-
telé kvůli pandemii pouštět, tradiční 
burzy středních škol jsou zrušené, 
takže v této chvíli jsou pro nás zprá-

vy v tištěných médií a internet jedi-
nou možnou cestou, jak oslovit žáky 
a rodiče. Máme také natočená nějaká 
propagační videa, která budeme roze-
sílat na základní školy, aby to dětem 
pustili...

Nabídka školy:
Učební obory: Kuchař-číšník, Za-

hradník
Maturitní obory SOŠ: Informační 

technologie, Ekonomika a podnikání 
- Ekonomika a informatika, Hotelnic-
tví - Hotelnictví a turismus, Veteri-
nářství - Veterinární prevence 

Vyšší odborná škola: Ekonomika a 
podnikání, Cestovní ruch, Diplomova-
ná všeobecná sestra, Fyzioterapie zvířat

Škola nabízí: dlouholetou tradici, 
kvalifikovaný a zkušený pedagogický 
sbor, velmi dobré materiální vybavení 
pro výuku, klidné a vlídné prostředí 
školy, dobré autobusové a vlakové 
spojení, dobrou uplatnitelnost na trhu 
práce, úzkou spolupráci s firmami 
v regionu, pokračování ve studiu na 
nástavbovém a vyšším odborném stu-
diu, informační centrum s knihovnou 
a celodenní práci s výpočetní techni-
kou a internetem, vlastní e-mailovou 
adresu, ubytování v domově mládeže 
a celodenní stravování (na oběd je 
výběr ze dvou jídel), sportovní a kul-
turní vyžití, možnost účasti na zahra-
ničních akcích, možnost zapojení do 
různých soutěží a přehlídek

 Radim Hruška

Plán pro 
JIŽNÍ MORAVUJIŽNÍ MORAVU

Volte č. 70

Bráníme normální svět
  Omezíme aktivity politických neziskových organizací na krajských školách 

a zastavíme jejich financování z krajského rozpočtu.
  Zastavíme financování multikulturalistických projektů z rozpočtu kraje. Nepřipustíme 

krajské dotace ekologistickým neziskovým organizacím, které blokují dopravní stavby.
  Odmítáme multikulturní pohled na svět. Moravské a české kulturní dědictví 

pro nás stojí výše než jiné kultury. Budeme chránit naše tradice.
  Místo zelených ideologických nesmyslů budeme podporovat opatření pro zadržování vody 

a obnovu naší krajiny. Cestou podpory zemědělců a pozemkových úprav se zasadíme 
o obnovu původních krajinných prvků – polních cest, mezí, remízků, tůní a dalších. 

Bohatství vzniká z práce
  Budeme prosazovat modernizaci silničního i železničního spojení 

mezi Brnem, okresními městy a dalšími dopravními uzly.
  Budeme všemožně podporovat dostavbu dálnice do Vídně.
  Budeme rozvíjet integrovanou veřejnou dopravu s důrazem na železniční infrastrukturu. 

Zasadíme se o dobudování přestupních terminálů včetně nového nádraží v Brně-Židenicích.
  Podpoříme provoz hybridních vlakových jednotek. To je důležité především 

u kombinovaných tratí, kde nyní musí jezdit zastaralé motorové vlaky.
  Budeme podporovat rozvoj učňovského školství včetně stipendií pro učně 

a rozvoj technických a přírodovědných oborů na středních školách.
  Budeme usilovat o zachování stávající sítě dřívějších praktických škol.
  Budeme podporovat rozvoj základního uměleckého školství

a volnočasových aktivit (střediska volného času).
  Budeme podporovat vinohradnictví, vinařství a včelařství. Podpoříme vinařskou turistiku.
  Vytvoříme program podpory doktorů a sester, včetně privátního sektoru. 

Budeme podporovat ordinace v malých městech a obcích.
  Zasadíme se o stabilní fungování leteckých linek z brněnského letiště 

a zajistíme chybějící strategii rozvoje leteckých linek.
Žijeme v Jihomoravském kraji
 Zachováme stávající síť zdravotnických zařízení. Zajistíme dostupnost zdravotní péče pomocí 

sítě nemocnic ve všech okresech. Tyto nemocnice zajistí akutní i následnou zdravotní péči 
v návaznosti na specializovanou péči státních nemocnic v Brně.

  Budeme podporovat hospicovou péči včetně paliativní péče v nemocnicích. 
  Budeme podporovat chráněné bydlení pro klienty krajských zařízení 

za účelem částečného osamostatnění osob s lehčími postiženími.
  Rozšířením sítě AED defibrilátorů zajistíme vyšší dostupnost péče pro postižené se zástavou srdce 

do příjezdu zdravotníků záchranné služby nebo ostatních složek integrovaného záchranného systému.
  Budeme podporovat dobrovolné hasiče a posílíme krizovou připravenost Jihomoravského kraje.
  Rozšíříme a zkvalitníme síť cyklotras. Dokončíme realizaci plánovaných cyklostezek, zejména 

Adamov – Blansko, Jinačovice – Kuřim a stezku kolem vodních nádrží Nové Mlýny. 
Budeme podporovat cestovní ruch a turistiku.

  Budeme prosazovat zkapacitnění a odhlučnění dálniční sítě v okolí Brna.
  Chceme chránit kulturní dědictví našeho kraje. Zasadíme se o vyřešení problému 

tzv. pozdě (a chybně) zapsaných památek, a to nejen ve městě Brně.
  Budeme podporovat sportovní vyžití všech generací včetně mládežnického 

a amatérského sportu v obcích.

Zadavatel a zpracovatel: Trikolóra hnutí občanů

volimtrikoloru.cz    facebook.com/trikolora.jmk

Ředitel základní 
školy v Blansku
Kandidát na hejtmana 
Jihomoravského kraje

Pavel Nezval

Za KSČM říkáme:

Volte 2. a 3. října to, co je pro Vás nejlepší - volte KSČM!

STOP objížďkám na objížďkách! Naopak požadujeme rychlé a koordinované opravy
komunikací!

ANO zdravotnímu ombudsmanovi - péče musi být stoprocentní a pacient má mít
zastání!

Investujme do lidí, ne do neziskovek!

ANO regionálním výrobkům - kvalitnějším a levnějším potravinám. Odmítáme být
odpadkovým košem Evropy.

O kraj se musí mít možnost opřít každý Jihomoravák, živnostník, senior nebo mladá
rodina!

Politici jsou Vaši zaměstnanci - mají tu být pro Vás každý den a ne jen měsíc před
volbami!

S Vaší podporou nenecháme Moravu na suchu!

Zadavatel: KSČM | Zpracovatel: KSČM



 úterý 22. září 2020INZERCEZrcadlo, strana 10  úterý 22. září 2020ZPRAVODAJSTVÍ, INZERCEZrcadlo, strana 3

Zrcadlo Blanenska a Boskovicka, zpravodajský magazín okresu 
Blansko. Vydavatel BBN s. r. o., Sokolská 13, 680 01 Boskovice, 
IČ: 277 12 770, evidenční číslo MK ČR E 17 259. Redakce: Ra-
dim Hruška (777 967 332, radim@bbnsro.info). Inzerce: 774 408 
399, j.oldrich@centrum.cz. Adresa redakce: Sokolská 13, 680 01 
Boskovice, e-mail: radim@bbnsro.info. Tiskne: VLTAVA LABE 
MEDIA a.s. Tiskárna Novotisk Olomouc. Nevyžádané materiály se 
nevracejí. Za pravdivost údajů v inzerci odpovídá autor. Materiály 
označené jako PI jsou placenou inzercí. Dopisy čtenářů nevyjadřují 
stanovisko redakce. 

Soukromá řádková inzerce 
je ZDARMA.

Znění inzerátu a počet opakování 
posílejte na e-mail 

radim@bbnsro.info.

Tradice Husích slavností 
bude pokračovat i letos

BOSKOVICE - Tradiční slavnosti 
připomínají někdejší proslulost bosko-
vických husí, ceněných zejména na ví-
deňských trzích. Bohužel návštěvnost 
okolo třinácti tisíc návštěvníků ročně 
není bohužel pro letošní ročník akcep-
tovatelná. 

„Ale protože by byla veliká škoda 
přerušit téměř dvacet let trvající tradi-
ci, rozhodli jsme se tedy část náplně 
slavností zachovat a uspořádat alespoň 
„letos malé“ Husí slavnosti,“ popsal 
dramaturg Husích slavností Ivo Legner. 

Nebude chybět prodej ani kulturní 
vyžití. V boskovickém letním kině se 
uskuteční jeden koncert v sobotu 26. 9. 
ve 14 hodin, kdy vystoupí Aneta Lan-
gerová a jeden v neděli 27. 9. také ve 14 

hodin, kdy se představí Jakub Smolík. 
Totéž bude platit i pro program pro děti, 
který se odehraje v parku u Zámeckého 
skleníku a budou jej mít na starosti Ko-
medianti na káře. 

„Stánkový prodej omezíme na zhru-
ba třicet prodejců a kvůli rozestupům jej 
přemístíme z obvyklého místa v parku 
u zámeckého skleníku na Masarykovo 
náměstí. Tradiční jarmark bude tedy 
pro návštěvníky zdarma, vstupné se 
bude platit pouze na koncerty v Letním 
kině. Zachována bude i tradiční Výstava 
drobného zvířectva za Muzeem Regi-
onu Boskovicka. Vybrané boskovické 
restaurace opět připraví husí menu,“ do-
plnil Legner.  Radim Hruška

 Foto Město Boskovice

Koupím tovární malotraktor české nebo slovenské výroby Vari/Tera/Ag-
zat, MT, TK atd. Může být i poškozený. Nabídněte prosím, děkuji. 

Tel.: 731 487 850

MĚSTO
BOSKOVICE

Slavnosti připomínají někdejší proslulost boskovických husí, ceněných zejména na 
vídeňských trzích. Vybrané boskovické restaurace budou po celý víkend podávat husí menu.

VÝSTAVA CHOVATELŮ DROBNÉHO ZVÍŘECTVA / TRH LIDOVÝCH ŘEMESEL / HUSÍ SPECIALITY

ANETA LANGEROVÁ
JAKUB SMOLÍK

KOMEDIANTI NA KÁŘE

www.husi-slavnosti.cz

Nemocnice Boskovice s.r.o. v rámci nákupů z dotačního titulu IROP pořídila na 
porodní sál dvě nová porodní lůžka. Jedná se o moderní elektricky polohovatelná 
lůžka, která disponují celou řadou funkcí pro zajištění maximálního komfortu 
pro matku i její doprovod na porodním sále. Ze stran zdravotnického personálu 
je nezanedbatelnou výhodou jednoduchá intuitivní obsluha, moderní funkční 
design a možnost rychlé a snadné údržby. Porodní křesla byla přivezena a in-
stalována začátkem září a po zaškolení personálu byla ihned uvedena do plného 
provozu.  FOTO NEMOCNICE BOSKOVICE
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Blansko přivezlo bod z Vansdorfu
REGION�-�Ve�čtvrtém�kole�Fortu-

na�Národní�ligy�jelo�Blansko�na�hork-
ou� půdu� do� Varnsdorfu� a� dokázalo�
z�ní�přivézt�cenný�bod.

FK Varnsdorf - FK Blansko 1:1 
(0:1),�69.�Ondráček�(PK)�-�35.�Kania.

Blansko:�Halouska,� Ilko,�Štrbák,�
Buchta,� Klusák,� Kania,� Lahod-
ný,� Kopičár,� Žák� (88.� Helebrand),�
Vasiljev� (82.� Harba),� Šašinka�
(79.�Holek).
V� sedmé� minutě� měl� domácí�

brankář�plno�práce�se�střelou�Lahod-

ného,� po� jeho� zákroku� skončil� míč�
na� břevně.�Ve� 33.�minutě� zachránilo�
domácí� celek� břevno� podruhé,� ten-
tokrát�tam�míč�poslal�hlavou�Šašinka.�
Jen�o�dvě�minuty�později�se�už�hosté�
radovali�z�vedení,�když�se�po�rohovém�
kopu�dostal�k�míči�Kania�a�prostřelil�
všechno,�co�mu�stálo�v�cestě.
Ve� druhé� půli� rozdával� rozhodčí�

hlavně� žluté� karty,� ale� v� 69.� minutě�
viděl� ruku� hostujícího� hráče� v� po-
kutovém� území.� Z� nařízené� penalty�
Ondráček� razantní� střelou� do� horní�
poloviny�branky�vyrovnal.

Stav� utkání� se� nezměnil� ani� po�
několika�střídáních�na�obou�stranách�
a�tak�si�oba�celky�připsaly�bod.

Další výsledky 4. kola:� Jihlava� -�
Líšeň�1:1,�Dukla�Praha� -�Třinec�3:1,�
Žižkov�-�Hradec�Králové�0:2,�Tábor-
sko� -� Ústí� nad� Labem� 0:2,� Chrudim�
-�Vyšehrad�odloženo,�Vlašim� -�Pros-
tějov�odloženo.
�1.�� Hradec�Králové� 4� 4� 0� 0� 8:3� 12
�2.�� Žižkov� 4� 3� 0� 1� 8:3� 9
�3.�� Líšeň� 4� 2� 2� 0� 9:5� 8
�4.�� Dukla�Praha� 4� 2� 1� 1� 6:2� 7

�5.�� Ústí�n.�Labem� 4� 2� 1� 1� 6:5� 7
�6.�� Varnsdorf� 4� 1� 3� 0� 3:2� 6
 7.  Blansko 4 1 2 1 4:6 5
�8.�� Vlašim� 2� 1� 0� 1� 5:3� 3
�9.�� Chrudim� 2� 1� 0� 1� 1:1� 3
�10.�� Prostějov� 3� 0� 2� 1� 1:3� 2
�11.�� Jihlava� 3� 0� 1� 2� 4:7� 1
�12.�� Třinec� 3� 0� 0� 3� 3:7� 0
�13.�� Táborsko� 3� 0� 0� 3� 1:6� 0
�14.�� Vyšehrad� 2� 0� 0� 2� 0:6� 0
V� pátém� kole� přivítá� Blansko�

v�neděli�27.� září�Viktorii�Žižkov,�ut-
kání�začíná�v�10:15�hodin.

 Lubomír Slezák

Výsledky
KOPANÁ
I. A, sk. A
7. kolo:� Slatina� -� Novosedly� 2:4,�

Soběšice�-�Rajhradice�0:1,�Vojkovice�
-�Rajhrad�0:0,�Želešice�-�Slovan�Brno�
0:4,� Tišnov� -� Žebětín� 3:1,� Zbraslav�
-� Dobšice� 2:1,� Kunštát - Zastáv-
ka 2:1.
�1.�� Rajhradice�� 7� 6� 1� 0� 30:10� 19
�2.�� Tišnov�� 7� 6� 1� 0� 18:7� 19
�3.�� Zbraslav�� 7� 6� 1� 0� 14:4� 19
 4.  Kunštát  7 4 1 2 20:9 13
�5.�� Slovan�Brno�� 7� 4� 0� 3� 14:10� 12
�6.�� Rajhrad� 7� 3� 2� 2� 12:14� 11
�7.�� Dobšice�� 7� 2� 2� 3� 14:13� 8
�8.�� Soběšice�� 7� 2� 1� 4� 7:10� 7
�9.�� Želešice�� 7� 2� 1� 4� 10:17� 7
�10.�� Vojkovice�� 7� 2� 1� 4� 8:15� 7
�11.�� Novosedly�� 7� 2� 1� 4� 12:26� 7
�12.�� Zastávka�� 7� 1� 3� 3� 11:13� 6
�13.�� Žebětín�� 7� 1� 1� 5� 7:10� 4
�14.�� Slatina�� 7� 0� 0� 7� 6:25� 0

I. B, sk. A
7. kolo: Bohdalice - Vilémovice 1:4, 

Kobeřice - Lipovec 2:2,�Čebín�-�Bab-
ice� nad� Svitavou� 0:3,� Rájec-Jestřebí 
- Podolí u Brna 2:3, Boskovice B 
- Vysočany-Šošůvka 5:3,� Veverská�
Bítýška�-�Lelekovice�2:3.
�1.�� Lelekovice�� 6� 4� 1� 1� 24:8� 13
 2.  Vilémovice  6 4 1 1 22:11 13
�3.�� Kobeřice�� 7� 4� 1� 2� 18:15� 13
 4.  Rájec-Jestřebí  7 4 0 3 17:14 12
�5.�� Podolí�u�Brna�� 7� 4� 0� 3� 15:16� 12
�6.�� Babice�n.�S.� 6� 3� 1� 2� 14:11� 10
 7.  Boskovice B  7 3 1 3 21:24 10
�8.�� Vev.�Bítýška�� 6� 2� 2� 2� 9:9� 8
 9.  Lipovec  6 2 1 3 14:15 7
 10.  Vys.-Šošůvka  6 2 0 4 11:19 6
�11.�� Čebín�� 7� 1� 3� 3� 8:16� 6
�12.�� Bohdalice�� 7� 1� 2� 4� 10:18� 5
�13.�� Medlánky�� 6� 1� 1� 4� 12:19� 4

Okresní přebor
7. kolo:�Olomučany�-�Ráječko�B�3:4,�

Kunštát�B�-�Drnovice�1:1,�Doubravice�
-�Jedovnice�4:2,�Adamov�-�Knínice�0:8,�

Rudice�-�Olešnice�2:4,�Skalice�-�Bořitov�
1:1,�Velké�Opatovice�-�Letovice�2:1.
�1.�� Ráječko�B�� 7� 5� 1� 1� 24:13� 16
�2.�� Doubravice�� 7� 5� 1� 1� 13:8� 16
�3.�� Jedovnice�� 7� 4� 2� 1� 21:16� 14
�4.�� Drnovice�� 7� 4� 1� 2� 18:11� 13
�5.�� Knínice�� 7� 3� 3� 1� 25:14� 12
�6.�� Olomučany�� 7� 4� 0� 3� 22:12� 12
�7.�� Olešnice�� 6� 3� 1� 2� 14:6� 10
�8.�� Bořitov�� 7� 3� 1� 3� 15:14� 10
�9.�� Letovice�� 7� 3� 1� 3� 14:15� 10
�10.�� Skalice�� 7� 1� 4� 2� 16:24� 7
�11.�� Velké�Opatovice�� 6� 2� 0� 4� 12:19� 6
�12.�� Kunštát�B�� 7� 1� 2� 4� 18:23� 5
�13.�� Rudice�� 7� 1� 1� 5� 7:19� 4
�14.�� Adamov�� 7� 0� 0� 7� 1:26� 0

III. třída
7. kolo:� Voděrady� -� Ostrov� 2:2,�

Kotvrdovice� -� Sloup� 3:1,� Svitávka�
-� Vranová� 2:0,� Cetkovice� -� Kořenec�
6:2,� Lipůvka� -� Vísky� 2:0,� Vavřinec� -�
Benešov�2:2.
�1.�� Cetkovice�� 5� 5� 0� 0� 33:7� 15
�2.�� Vavřinec�� 7� 3� 3� 1� 14:9� 12

�3.�� Benešov�� 7� 3� 2� 2� 15:11� 11
�4.�� Kotvrdovice�� 6� 3� 1� 2� 11:8� 10
�5.�� Lipůvka�� 7� 3� 1� 3� 13:12� 10
�6.�� Svitávka�� 6� 2� 3� 1� 14:10� 9
�7.�� Kořenec�� 6� 3� 0� 3� 13:12� 9
�8.�� Vísky�� 7� 2� 2� 3� 8:11� 8
�9.�� Sloup�� 7� 2� 1� 4� 12:30� 7
�10.�� Ostrov�� 7� 1� 3� 3� 9:13� 6
�11.�� Voděrady�� 7� 1� 3� 3� 7:17� 6
�12.�� Vranová�� 6� 1� 1� 4� 5:14� 4

IV. třída
5. kolo:� Kunštát� C� -� Vysoča-

ny-Šošůvka�B�5:0,�Skalice�B�-�Letovice�
B�4:1,�Doubravice�B�-�Jedovnice�B�8:1,�
Lažany�-�Lažánky�4:1.
�1.�� Lažany�� 5� 4� 0� 1� 27:10� 12
�2.�� Lažánky�� 5� 3� 1� 1� 15:6� 10
�3.�� Vys.-Šošůvka�B�� 5� 3� 0� 2� 16:23� 9
�4.�� Kunštát�C�� 4� 2� 1� 1� 19:6� 7
�5.�� Doubravice�B�� 4� 2� 0� 2� 14:14� 6
�6.�� Skalice�B�� 4� 1� 2� 1� 8:9� 5
�7.�� Letovice�B�� 5� 1� 1� 3� 16:14� 4
�8.�� Jedovnice�B�� 4� 1� 0� 3� 6:22� 3
�9.�� V.�Opatovice�B�� 4� 0� 1� 3� 5:22� 1

Boskovičtí tenisté opět postupují, tentokrát do 
I. třídy, slaví i ti nejmladší hráči

BOSKOVICE�-�Velkým�úspěchem�
skončily� mistrovské� utkání� pro�
tenisty�LTC�Velen�Boskovice.�
Družstvo�starších�žáků,�po�loňském�

postupu� se� jako� nováček� raduje� i�
v� letošním� roce.� Ve� vyšší� soutěži�
hráči�postupně�porazili�ve�čtvrtfinále�
rezervu�ŽLTC�Brno�7/2,�v�semifinále�

HTK�Třebíč� „B“� 6/3� a� ve� finále� fa-
vorizovaný�celek�Žďáru�nad�Sázavou�
5/4.� Slavíme� tedy� postup� do� I.� třídy�
(druhé� nejvyšší� soutěž� pro� kraje�
Vysočina,� Zlínský,� Jihomoravský� a�
Olomoucký).�
Družstvo� pod� vedením� trenéra�

M.� Gebela� tvořili� hráči:� Hotař,�

Různar,�Gebel,� Přikryl,� Šamšulová� a�
Petečelová.
Velkým� úspěchem� skončily� mis-

trovské� soutěže� pro� nejmladší� tenisty�
LTC�Velen�Boskovice.�V�kategorii�ba-
bytenis� (roč.� 2011�a�mladší)� skončilo�
naše�družstvo�po�6�výhrách�na�1.�místě�
v� tabulce� a� poprvé� v� historii� jsme�

postoupily�do�krajského�finále.�V�silné�
konkurenci�60�celků�z�krajů�Vysočina,�
Zlínský�a�Jihomoravský�a�Olomoucký�
jsme�obsadili�celkově�krásné�10.�mís-
to.� Družstvo� pod� vedením� trenéra�
M.Gebela� a� vedoucího� L.Různara�
tvořili� hráči:� Holík,� �Různarová,�
Roglič,�Živný,�Ševčík.�� (zpr)

Město Blansko dorovnalo propady 
v příjmech ve výši 42 milionů korun

BLANSKO� -� Blanenští� zastupi-
telé� na� svém� jednání� posvětili� změny�
v�původně�schváleném�rozpočtu�města�
na�rok�2020.�Ty�byly�nutné�kvůli�výpad-
ku� příjmů� způsobenému� nouzovým�
stavem�kvůli�koronaviru.�Propad�v�příj-
mech�byl�v�červnu�24��milionů�korun,�do�
konce�roku�se�očekává�jeho�navýšení�až�
na�42�milionů�korun.�Město�teď�dohle-
dalo� rezervy,� pomohla� také� kompen-
zace�od�státu.
„Zastupitelstvo� upravilo� rozpočet�

formou� rozpočtového� opatření.� Rea-
govalo� tak�na�výpadek�daňových�pří-
jmů� a� dalších� příjmů,� například� ze�
správních� poplatků,� poplatku� z� po-
bytu� atp.� Od� státu� jsme� už� obdrželi�

kompenzaci� ve� výši� 25� milionů� ko-
run,� 1250� Kč� na� jednoho� obyvatele.�
Navíc� jsme� zadali� vedoucím� odborů,�
aby�v�této�složité�době�dohledali�další�
možné�úspory.�Tím� jsme�ušetřili�20,5�
milionu�korun,“�uvedl�starosta�Blans-
ka� Jiří� Crha,� který� je� garantem� fi-
nančního�odboru.
Úspory�se�podařilo�dohledat�zejména�

díky�tomu,�že�se�některé�investiční�akce�
vůbec� neuskutečnily,� u� dalších� se� po-
dařilo�vysoutěžit�nižší�ceny�stavebních�
prací,�jinde�došlo�ale�také�k�prodloužení�
doby�projektových�a�přípravných�prací.�
Na� opravu� komunikace� vedoucí� ke�
hřbitovu� si� tak� budou� muset� počkat�
například�na�Klepačově�i�v�Lažánkách.�

Vyspravit�se�letos�nepodaří�ani�spojnici�
Zborovců�a�Palavy.
Další�finanční�prostředky�se�podaři-

lo� zajistit� díky� dlouhodobě� dobrému�
hospodaření� ze� zůstatků� na� účtech�
města.� V� rámci� schvalování� roz-
počtových�opatření�zastupitelé�naopak�
posvětili�některé�akce,�s�nimiž�původ-
ní�návrh�rozpočtu�nepočítal.�Ještě�letos�
by�se�tak�mělo�provést�kupříkladu�za-
trubnění�části�potoka�a�dešťové�kanal-
izace�na�ulici�Pražská,�které�nemohlo�
být� dokončeno� loni� kvůli� zachování�
průjezdu�pro�stavbu�Pyroteku.
„Jsem�rád,�že�nemusíme�rušit�velké�

investice.� Mohli� jsme� zahájit� velkou�
rekonstrukci� ZŠ�TGM� za� 86�milionů�

korun,� podařilo� se� dokončit� opravu�
budovy� bývalé� ubytovny� i� stadionu�
na� ASK,� dál� probíhají� přípravy� pře-
mostění� i� vybudování� nových� lázní�
a� chystá� se� další� oživení� středu�měs-
ta,“�dodal�Jiří�Crha.
Město� nyní� už� připravuje� rozpočet�

na� příští� rok.� Ten� budou� zastupitelé�
schvalovat� na� svém� dalším� jednání�
8.�prosince.�„Výpadek�příjmu�se�letos�
podařilo� nahradit� a� rozpočet� je� opět�
vyrovnaný.� Většinu� investičních� akcí�
i�přes�to�můžeme�zrealizovat.�V�příštím�
roce� ale� situace� nebude� jednoduchá,“�
nastínila� vedoucí� finančního� odboru�
Alena�Skoupá.

 Zdroj: www.blansko.cz

U Crhova se srazilo osobní auto s traktorem
CRHOV�-�V�úterý�15.�září�krátce�po�

13.�hodině�došlo�mezi�obcemi�Crhov�a�
Rozseč�nad�Kunštátem�k�dopravní�ne-
hodě.�V�blízkosti�křižovatky�se�střetlo�
osobní� vozidlo� Škoda� Superb� s� trak-
torem,�který� táhl�přívěs.�Dle�dosavad-

ního� šetření� policisté� na�místě� zjistili,�
že� traktor� řídil� devatenáctiletý� řidič,�
který�chtěl�na�křižovatce�odbočit�vlevo.�
V�tu�samou�chvíli�ho�předjížděl�čtyřia-
padesátiletý�řidič�osobního�automobilu.�
Následně� došlo� ke� střetu,� kdy� se� auto�

vlivem�nárazu�několikrát�přetočilo�přes�
střechu�a�skončilo�v�poli.�
Řidiče� vozidla� odvezli� se� svým�

zraněním� záchranáři� do� nemocnice.�
K� dalšímu� zranění� osob� nedošlo.� U�
obou� řidičů� byla� provedena� decho-

vá� orientační� zkouška� s� negativním�
výsledkem.�Celková�škoda�byla�před-
běžně� vyčíslena� na� částku� 300� tisíc�
korun.� Příčina� a� okolnosti� dopravní�
nehody� jsou� nyní� předmětem� šetření�
policie.�� (hrr), foto Policie ČR

Studenti vytvářeli podnikatelské záměry
BOSKOVICE� -� Ve� středu� 16.� září� v� dopoled-

ních�hodinách�se�konalo�ve�velké�zasedací�místnosti�
boskovické�radnice�první�ze�setkání�studentů�místních�
škol�na�téma�Soutěž�&�Podnikej.�
V�úvodu�přivítal�přítomné�studenty�starosta�města�

Jaroslav�Dohnálek,�který�nad�celou�akcí�převzal�zášti-
tu.�Ve�své�uvítací�řeči�zdůraznil,�že�to,�co�jim��nikdo�
nevezme� a� je� nejdůležitější� v� životě,� je� vzdělání.�
Po� něm� se� ujal� slova� Martin� Staněk,� koordinátor�
Městského� parlamentu� mládeže,� který� zhodnotil�
minulost� a� současnost� podnikání,� zdůraznil� potřebu�
podpory� kreativity,� podnikavosti,� nových� projek-
tů,� start-upů� a� obecně� inovačních� technologií.� Oba�
přislíbili� potenciálním� budoucím� začínajícím� pod-

nikatelům�svoji�pomoc�a�podporu.�V�části�workshopu�
se� studentů� ujal� tvůrce� projektu� Soutěž�&� Podnikej�
Martin�Vítek.�Po�krátkém�představení�své�osoby�začal�
studentům� zadávat� úkoly� spojené� s� rozjezdem� pod-
nikatelské�činnosti.
Akce� Soutěž� a� podnikej� je� určená� pro� studenty,�

která�si�klade�za�cíl�naučit,�jak�převést�svůj�nápad�v�
reálný�podnikatelský�záměr,�seznámí�je�s�profesionály�
z� oboru,� každý� také� získá� svého� mentora.� Poradí� i�
těm,�kteří�tip�na�vlastní�projekt�zatím�nemají.
Přihlášení� do� soutěže� je� stále� možné,� a� to�

až� do� 2.� 10.� 2020� na� webových� stránkách� 
https://soutezapodnikej.cz/prihlaska/.

 Text a foto Monika Šindelková
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Pamětní hrníčky 
zdobí historické 
motivy města

BLANSKO - U příležitosti městské 
sousedské slavnosti Zažít Blansko ji-
nak byl v informační kanceláři města 
Blanska Blanka zahájen prodej nových 
suvenýrů. Ve spolupráci s blanenským 
galeristou Pavlem Svobodou vznikne 
série dvanácti hrníčků s motivy z his-
torie města. Na historických pohled-
nicích jsou zobrazeny hlavní paměti-
hodnosti města, jako je radnice, kostel 
sv. Martina, zámek nebo kino, ale také 
několik celkových pohledů na město z 
různých období.

Hrnky nebude možné koupit najed-
nou, budou do prodeje uvolňovány po-
stupně. Vždy k 15. dni každého měsíce 
po celý následující rok se tak v Blan-
ce objeví hrneček s novým motivem. 
„Hrnky jsme se rozhodli pojmout jako 
limitovanou edici, od každého druhu 
vydáme pouze padesát číslovaných 
kusů,“ vysvětluje Pavel Svoboda, který 
hrnky do informační kanceláře dodává.

První z hrníčků v edici, který si 
můžete nyní v informační kanceláři 
koupit, zobrazuje historickou radnici 
z roku 1904. Hrnky jsou prodávány v 
kartonové krabičce a stojí 145 korun.

 Martina Hejčová
 Foto www.blansko.cz
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Silnice 43 má jasnou trasu 
přes Brno a dále na sever

REGION - Ve čtvrtek 17. září krajští zastupitelé schvá-
lili Aktualizaci Zásad územního rozvoje Jihomoravského 
kraje. To znamená, že už je definitivně daná trasa rych-
lostní silnice 43 v úseku od dálnice D1 přes Brno a dále 
na sever.

„Dnešnímu odsouhlasení zastupiteli předcházel něko-
likaletý proces, tým odborníků vypracoval územní stu-
dii, která doporučila, kterým koridorem vést silnici 43, 
z dokumentu jsme také mohli posoudit, zda potřebujeme 
jihozápadní tangentu a v kterých místech napojit území 
od Černovické terasy k Holubicím na D1. Jsem rád, že 
se podařilo dodržet původně navržený časový harmono-
gram a s celým týmem jsme tento dokument přivedli až k 
jeho schválení. Jihomoravský kraj tímto splnil svůj úkol 
a další už je na Ředitelství silnic a dálnic ČR, které může 
začít tyto stavby projekčně připravovat,“ uvedl náměstek 
hejtmana Martin Maleček.

Do předem stanoveného procesu schvalování a pro-
jednávání tohoto důležitého dokumentu vstoupil v břez-
nu vládou vyhlášený nouzový stav. Proto padlo v úvodu 
května rozhodnutí, že veřejné projednání bude provedeno 
formou vzdáleného přístupu. S dotazy se připojilo několik 
desítek občanů. Celkově se tohoto veřejného projednání 
účastnilo přes pět set občanů.

„Vyslechli jsme všechny námitky, připomínky a argu-
menty, které byly k tomuto dokumentu vzneseny. Jsem 
přesvědčený, že pořizovatel, tedy krajský úřad, udělal vše 
pro to, aby byla aktualizace zásad územního rozvoje zpra-
cována přesně podle všech platných zákonných norem,“ 
uzavřel hejtman Bohumil Šimek.

Trasa komunikace 43 povede od dálnice D1 stopou bys-
trckou a jižním obchvatem Kuřimi dále na sever. Další prá-
ce je teď už na Ředitelství silnic a dálnic ČR, které může 
začít s projekční přípravou této stavby. Radim Hruška

V sobotu 19. září zasahovali záchranáři u dopravní nehody dvou osobních vozidel na silnici I/19 mezi Rozsečí nad Kun-
štátem a Hodonínem u Kunštátu. Na místě byly tři zraněné osoby. Hasiči poskytovali první pomoc a jednu osobu museli z 
vozidla vyprostit. Od 13.23 hodin byla silnice č. I/19 uzavřena. Hasiči provedli také protipožární opatření a uklidili vozov-
ku.  Ve 14.28 hodin byl provoz na silnici č. I/19 obnoven jedním pruhem.  (hrr), foto HZS JmK Více fotek na zrcadlo.net

Fotbalisté Ráječka poskočili v tabulce 
krajského přeboru na druhé místo

REGION - V sedmém kole krajské-
ho přeboru fotbalistů jeli oba zástupci 
našeho okresu do Brna, mnohem vese-
leji se vrátil celek Ráječka.

Krajský přebor
Sparta Brno - Boskovice 2:1 (2:0), 

4. Přichystal, 41. Traore - 81. Skácel.
Boskovice: Bednář - Němec (75. 

Skácel), Cichra, Dračka (43. Černý), 
Fadrný, Pokorný (46. Novák), Daněk, 
Paděra, Minx, Hlaváček (65. Havel-
ka), Stara.

Utkání bylo soubojem o první místo 
a vítězně z něho vyšel domácí tým. Už 
ve čtvrté minutě se po rohovém kopu 
dostal na hranici velkého vápna k míči 
Přichystal a polovysokou střelou ote-
vřel skóre utkání. 

Čtyři minuty před koncem první 
půle dobře vyřešil rychlý útok Trao-
re, hosté dokázali odpovědět až devět 
minut před koncem přízemní střelou 
Skácela.

Už ve 38. minutě se domácímu cel-
ku zranil brankář a na jeho místo na-
stoupil teprve šestnáctiletý náhradník, 
deset minut po začátku druhé půle stří-
dal Traore, ale hosté nedokázali svoji 
územní převahu využít. Gólová stře-
la Skácela byla jejich jedinou střelou 

mezi tři tyče a tak se dá říci, že domácí 
celek vyhrál zaslouženě.

Svratka Brno - Ráječko 1:3 (0:1), 
50. Kroupa - 30. Kropáček, 66. Zou-
har, 75. Sedlák.

Ráječko: Němeček - Maňoušek, Vrá-
nek, Kropáček, Zouhar (82. Horáček), 
Sedlák, Bokůvka, Souček (60. Keprt 
R.), Šíp, Pořízek (68. Lidmila), Keprt D.

Ve vyrovnané první půli se stří-
daly útočné akce na obou stranách. 
Jedinou branku viděli diváci ve 30. 
minutě, když se přízemní střelou 
z dobrých dvaceti metrů prosadil 
Kropáček.

Krátce po zahájení druhé půle vy-
rovnal po přímém kopu hlavou Krou-
pa, v 65. minutě nedali domácí tutovku 

a z protiútoku poslal Zouhar Ráječko 
do vedení. O deset minut později dlou-
hý nákop Bokůvky propadl za domácí 
obranu a Sedlák doklepl míč do brány.

Ráječko tak vybojovalo tři body a 
posunulo se v tabulce. 

Další výsledky 7. kola: Bosonohy - 
Líšeň B 1:0, Moravská Slavia - Krum-
víř 0:3, Moravský Krumlov - Ivančice 
1:3, Mutěnice - Ratíškovice 1:2, Bys-
trc-Kníničky - Kuřim 1:0, Rousínov - 
Bohunice 4:0.
 1.  Sparta Brno  7 6 0 1 22:7 18
 2.  Ráječko  7 5 0 2 16:7 15
 3.  Krumvíř  7 4 1 2 19:11 13
 4.  Bohunice  7 4 1 2 14:10 13
 5.  Boskovice  7 4 1 2 11:7 13
 6.  Ivančice  7 4 1 2 15:14 13
 7.  Svratka Brno  7 4 0 3 15:15 12
 8.  Líšeň B  7 3 2 2 11:5 11
 9.  Ratíškovice  7 3 1 3 9:13 10
 10.  Mutěnice  7 2 2 3 8:8 8
 11.  Kuřim  7 2 2 3 10:11 8
 12.  Mor. Slavia  7 2 1 4 9:13 7
 13.  Bosonohy  7 2 1 4 6:13 7
 14.  Rousínov  7 1 2 4 7:11 5
 15.  Bystrc-Kníničky  7 1 1 5 4:17 4
 16.  Mor. Krumlov  7 1 0 6 8:22 3

V osmém kole hostí Boskovice 
Rousínov a Ráječko hraje v Líšni.

 Text a foto Lubomír Slezák

Hraběnka Cup má za sebou další ročník
REGION - Třetím závodem Horní 

Lhota - Petrovice uzavřel už svůj 21. 
ročník seriál běhů do vrchu Hraběnka 
cup. Ten byl v letošním roce ze zná-
mých důvodů složen pouze ze tří závo-
dů, neboť se běžela jen jeho podzimní 
část.

Vítězem prvního běhu Ráječko - Pe-
trovice se stal junior Michal Dobrov-
ský (Biatlon Blansko), druhý závod 
Skalní mlýn - Macocha ovládl také 
junior Marek Effenberger (VSK Uni 
Brno/Blansko), na nejvyšší stupeň 
v závěrečném klání se postavil opět 
Michal Dobrovský. Ale protože se do 
celkového hodnocení počítaly všech-
ny tři závody a Dobrovský druhý vy-
nechal, v celkovém hodnocení skončil 
až ve druhé desítce.

Nejlepší ženou seriálu byla juni-
orka Tereza Charvátová (Elite Sport 
Boskovice), která vyhrála všechny tři 
závody.

Konečné pořadí
Junioři: 1. Martin Kolář (Biatlon 

Blansko), 273,9 b/3 závody, 2. Michal 
Dobrovský 192,5/2, 3. Jakub Kabrhel 
(Biatlon Blansko), 166,7/2, 4. Kryš-
tof Kroupa (AK Blansko Dvorská), 
139,5/2, Marek Effenberger 94,1/1. 

Muži: 1. Petr Beneš (Blansko), 
263,1/3, 2. Ondřej Buš (Ráječko), 
247,8/3, 3. Pavel Novák (Suchdol), 
213,0/3, 4. Ondřej Fiala (Boskovice), 
161,5/2, 5. Ondřej Menšík (Bosko-
vice), 147,2/2. Veteráni 1: 1. Stani-
slav Široký (AK Blansko Dvorská), 
264,8/3, 2. Tomáš Jančík (Elite Sport 
Boskovice), 258,9/3, 3. Vítězslav Ne-
čas (Fénix Sport Blansko), 258,4/3. 4. 
Josef Weis (Elite Sport Boskovice), 
229,7/3, 5. Jan Macura (Horizont Kola 
Novák Blansko), 215,2/3. Veteráni 2: 
1. Martin Šperka (Minerva Boskovi-
ce), 260,4/3, 2. Pavel Bachratý (Blan-
sko), 237,2/3, 3. Zdeněk Novák (Ho-
rizont Kola Novák Blansko), 188,4/3, 
4. Petr Šmatera (Kunštát), 147,9/3, 5. 
Roman Buš (Rájec), 107,4/3. Veteráni 
3: 1. Vladimír Matěna (VZS Blansko), 
203,6/3, Jaroslav Landa (Minerva Bo-
skovice), 170,6/3, 3. Pavel Svoboda 
(TJ Sloup), 166,4/3, 4. Oldřich Šperka 
(Jedovnice), 98,1/2, 5. Jan Fiedler (AC 
Mor. Slavia), 53,9/1. 

Juniorky: 1. Tereza Charvátová, 
208,5/3, 2. Eliška Široká (AK Blan-
sko Dvorská), 96,3/2. Ženy: 1. Andrea 
Krušinová (Letovice), 178,7/3, 2. Len-
ka Koutná (Blansko), 134,5/3, 3. Mo-

nika Pokorná (Boskovice), 118,3/2, 4. 
Lenka Polachová (Blansko), 113,9/2. 
Veteránky 1: 1. Zdeňka Komárková 
(Kometky Olešnice), 191,3/3, 2. Táňa 
Kuchařová (Perun Team Blansko), 
140,1/3, 3. Petra Krejsová (Kometky 
Boskovice), 115,7/2, 4. Jolana Stří-
težská (Lipůvka), 105,4/3, 5. Helena 

Effenbergrová (Perun Team Blansko), 
9,9/1. Veteránky 2: 1. Ivana Černoš-
ková (Perun team Blansko), 9,7/1.

Hraběnka Cup je součástí Okresní 
běžecké ligy, která by měla pokračovat 
v neděli 11. října Během kolem Klos-
termannovy studánky v Rudici.
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